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AJUNTAMENT DE BURJASSOT

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA DEL PLE NÚM. 2013000013 DEL DÍA 24 DE
SETEMBREDE2013

§ ASSISTENTS

° Alcalde-presldent:

■a Jordi Sebastiá i Talavera

n Regidors:

i Emili Altur i Mena
w Rafael García García

J" Olga Camps Contreras
x Susana Marco Alarcón

é José Ruiz Cervera
| Sonia Blasco González
f Manuel Mondragón Jiménez

£ M8 Luz Andrés Bonell

o José Blanco Calvo

5 Ms Cristina Subiela Escriba

5 Sonia Casaus Lara

Antonio José Mir Ballester
o
en

g Julián Canillo Berruga

g Vicente Valero Hernández

"■ Ma José Bartual Martínez

§ Maximiano Fernández Jiménez
o Salomé Andrés Cátala

5 Cristina Tribaldos Perales
<o
O)

■$ Secretar!:

n José Rafael Arrebola Sanz

| Interventora:
~ Ma Carmen Aparisi Aparisi

'i" No hi assisteixen:

™ Manuel Pérez Menero, regidor, qui n'excusa l'abséncia.
o

$ Comengament: 20.04 h
Z- Finalització: 21.33 h

S Lloc: Sala de Plens

j DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

A Chora indicada, es reuneixen en la Sala de Plens d'aquest Ajuntament els regidors mes amunt esmentats,

sota la presidencia de l'alcalde-president de l'Ajuntament, per a celebrar la sessió ordinaria del Pie, en

primera convocatoria. Actúa com a secretan el qui no és de la corporació.

Comprovada l'assisténcia de membres suficients per a constituir-se válidament el Pie, l'alcalde declara oberta
la sessió i entra, a continuado, a tractar els assumptes que componen l'ordre del dia.
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ASSUMPTES TRACTATS

1. LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L'ESBORRANY DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR

El secretar! dona compte de les actes de les sessions anteriora, núm. 8, 9 10 ¡ 11, de dates 13 i 25 de juny i

12 i 23 de julio! de 2013, respectivament, els esborranys de les quals han sigut repartides amb la convocatoria

d'aquesta sessió.

Obert el torn d'intervencions, únicament n'hi ha una, respecte de l'esborrany de l'acta núm. 11, de data 23 de

julio! de 2013, en qué:

Peí Partit Popular, Sonia Casaus manifesta que ha observat un error en la votació del punt número 10,

relatiu a «Governació. Moció del grup municipal Partit Popular sobre la condemna deis incidents ocorreguts el

passat 16/11/2012 a les portes de la seu del Partit Popular a Burjassot (exp. 000129/2013-01.02.02)», que

escau rectificar en els termes següents:

On diu:

«Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per onze vots a favor (8 PSOE, 2 Bloc i 1 EU) i deu vots en

contra (10 PP), acorda aprovar, en els termes exactes, la proposta anteriorment transcrita, que ha

rebut el dictamen de la Comissió Informativa de Governació de 18 de juliol de 2013».

Ha de dir:

«Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per vint vots a favor (8 PSOE, 10 PP i 2 Bloc) i un vot en

contra (1 EU), acorda aprovar, en els termes exactes, la proposta anteriorment transcrita, que ha

rebut el dictamen de la Comissió Informativa de Governació de 18 de juliol de 2013».

No hi ha mes intervencions, per tant, el Pie acorda, per unanimitat, aprovar les actes de les sessions

anteriors, núm. 8, 9 10 i 11, de dates 13 i 25 de juny i 12 i 23 de juliol de 2013, respectivament, tal com han

sigut redactadas peí secretan, amb la rectificado anterior, relativa a la sessió núm. 11, de 23 de juliol de 2013.

2. CORRESPONDENCIA I PUBLICACIONS LEGALS

El secretar! dona compte del recurs contenciós administratiu, procediment ordinari núm. 346/2013, interposat

per la Conselleria d'Educació, Cultura i Esports al Jutjat Contenciós Administratiu núm. 9 de Valencia, contra

l'acord de la Junta de Govern Local de l'Ajuntament de Burjassot, de 15-07-2013, peí qual es declara en

situado de ruina l'edifici principal del Col-legi Públic Sant Joan de Ribera.

El Pie en queda assabentat.

SECRETARIA

3. SECRETARIA. CONTROL I FISCALITZACIÓ PEL PLE DELS DECRETS DE L'ALCALDIA-
PRESIDÉNCIA I DELS DELEGATS D'ÁREA, AIXÍ COM DELS ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN
LOCAL (EXP. 000117/2013-00)

Vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:

«D'acord amb el que disposa l'article 42 del ROFRJ de les entitats locáis, aprovat peí RD 2568/1986, de 28 de

novembre, es dona compte de les resolucions dictades per l'Alcaldia i pels regidors delegats d'área en

materia de la seua competencia, de la núm. 2198, de 16/07/2013, a la núm. 2557, de 15/09/2013, ambdues

incloses. Així com de les actes de les sessions de la Junta Govern Local del mes anterior, corresponents a les

núm. 26, 27 I 28, de 17, 22 i 28 de juliol de 2013, respectivament, ais efectes de control i fiscalització deis

órgans de govern municipal peí Pie, competencia atribuida per l'article 22.a) i 46.2.e) de la Llei 7/1985, de 2

d'abril, reguladora de les Bases del Régim Local i l'article 104 del ROF».

El Pie en queda assabentat.

PLE núm. 2013000013 de data 24 de setembre de 2013 Página 2



CO

o
o

AJUNTAMENT DE BURJASSOT

BENESTAR SOCIAL

4. BENESTAR SOCIAL. MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL PSPV-PSOE SOBRE LES
AJUDES A L'ESCOLARITZACIÓ (EXP. 000077/2013-02)

| Vista la proposta del delegat de Tarea, transcrita tot seguit:

g «El grup municipal del PSPV-PSOE de Burjassot, a través del seu portaveu, Rafa García García, de

« conformitat amb el que preveuen els anieles 91.4 i 97 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, peí

| qual s'aprova el Reglament d'Organització, Funcionament i Régim Jurídic de les Entitats Locáis, desitja

iS sotmetre a la considerado del Pie, per al seu debat i, si escau, per a la seua aprovació, la següent

= MOCIÓ

g Les decisions que están adoptant tant el Govern d'Espanya com el Govern de la Generalitat Valenciana, en

S Tactual situado de crisi económica profunda que estem vivint, están generant una societat fracturada.

o.

t Després de 18 anys de govern del PP a la Comunitat i 20 mesos en el Govern d'Espanya, l'educació está

s experimentant un retrocés de dimensions alarmants. Un retrocés que está condicionant el present i el futur de

g centenars de milers d'estudiants valencians; un retrocés que está condicionant el present i el futur de la

o Comunitat Valenciana.

| Aquest curs escolar es caracterizará per continuar incrementant les retallades materials i humanes que están
S. causant un descens irreparable en la qualitat educativa i, el que és mes greu, una minva sense precedents en

g la igualtat d'oportunitats.

8
o Des del PSPV-PSOE qualifiquem el curs passat com el pitjor curs escolar de la democracia i tot indica que el

2 curs que ara comenca encara será pitjor: les retallades generalidades en els pressupostos, tant a Espanya

Ü com a la Comunitat Valenciana, han comportat una disminució sense precedents en el nombre de professors

£ en totes les etapes educatives; l'increment d'alumnes per aula; una drástica reducció de les ajudes a les
¡ famílies per a la compra de llibres de text i de material escolar; la desaparició de moltes línies de transport; la
| disminució de les beques de menjador; l'increment de les taxes universitáries, acompanyat d'una retallada
5 generalizada de les beques.

■I Els socialistes denunciem que el PP estiga retrocedint diverses décades, creant una educació universitaria
m per a rics per culpa de la desmesurada pujada de taxes, que ha comportat un gran sacrifici per a moltes

famílies i la impossibilitat de pagar-les per a altres.

Amb el Govern del PSOE es va aconseguir que les beques foren un dret no subjecte a la disponibilitat

É pressupostária i que s'arribara al máxim historie en becaris i quanties, fent així efectiva la necessária igualtat
| d'oportunitats. Una beca és per a compensar la desigualtat económica en l'accés a un dret; és una manera de
° garantir que uns recursos mes modestos no impedirán que un jove puga estudiar.

El passat 19 d'agost es va publicar el nou Reial Decret sobre beques, en qué s'endureixen els requisits per a
ser beneficiar) d'una beca i per a mantindre-la. Enfront d'aquesta irresponsabilitat del Govern d'Espanya, el
nostre municipi no pot quedar-se alié i cal un pronunciament ciar que exigisca al Govern d'Espanya i al

Govern de la Generalitat Valenciana que respecten el dret deis ¡oves a accedir i a romandre en l'educació, en
els distints nivells educatius, sense tindre dificultats afegides o veure-se'n exclosos per falta de recursos

económics.

El dia 3 de setembre, la consellera d'Educació, Cultura i Esport va anunciar que les ajudes per a la compra de

llibres de text quedarien reduídes a casos d'extrema necessitat.

La nova regulado deis requisits per a tindre transport escolar ha provocat que molts alumnes hagen perdut
aquesta possibilitat i ha arribat a crear situacions com ara que algunes mares hagueren de fer, el curs passat,

calendaris erótics per a poder pagar la línia de transpon.
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Per aixó, proposem al Pie, mitjancant aquesta moció, l'adopció deis següents:

ACORDS

Primer. Instar al Govern de la Generalitat Valenciana que dote les beques de llibres de text, transpon i

menjador amb una quantitat, al menys, com la del pressupost de l'any 2010, perqué totes les famílies que ho

necessiten disposen d'aquestes ajudes i per a pagar a les famílies, llibrers i altres empreses els deutes

pendents per aquests conceptes.

Segon. Instar el Govern de la Generalitat Valenciana que modifique, per al curs 2013-14, les ajudes a beques

de menjador i transpon, unint-les com es feia fins al curs passat, per a evitar que alumnes amb beca de

transpon no puguen anar-hi per no tindre recursos per a pagar-lo; o que alumnes amb beques de menjador

no tinguen transpon escolar.

Tercer. Instar al Govern d'Espanya que duga a terme una congelado de taxes universitáries ais imports fixats

peral curs 2011-2012.

Quart. Instar al Govern d'Espanya que restituTsca els requisits per a l'obtenció de beques establits en el Reial

Decret 1721/2007, peí qual es fixa el régim de les beques i de les ajudes a l'estudi ais anteriors a l'aprovació

del Reial Decret 100/2012, de 29 de juny.

Cinqué. Instar al Govern de la Generalitat Valenciana que adopte les mesures necessáries per a la cobertura

deis preus públics de matrícula per a aquells estudiants que, per la seua situado económica personal o

familiar, no puguen afrontar-ne el pagament».

Obert el torn d'intervencions, es produeixen les següents:

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que aquesta moció té una clara intenció política perqué

portem 20 anys amb un sistema educatiu que ningú qualificaria de bo. Cal recordar que totes les liéis en

materia d'educació que están en vigor en l'actualitat foren aprovades per governs socialistes i son les que han

portat el sistema educatiu a la situació actual.

Quan es parla de retallades en els pressupostos generáis de l'estat cal recordar que l'any 2011 la reducció

fou major i estava governant el Partit Socialista. De totes les comunitats autónomes, la valenciana és la que

mes ha destinat a educació i mes diners ha invertit en ajudes de menjador, i la Comunitat Valenciana és

l'autonomia que, segons el sindicat CCOO, no está entre les comunitats que mes professorat ha reduTt.

Respecte del que diu la moció sobre el fracás escolar i la qualitat en l'educació, cal recordar que des de fa

molt de temps ací no s'ha convocat la mesa deis técnics sobre abandonament escolar.

Acaba dient que les afirmacions de la moció son totalment incorrectos i sense bona intenció; son polítiques i

amb un poc de cinisme perqué es critica el que fan o no altres administracions i no volen veure el que es fa

ací.

Peí grup Socialista, Rafa García justifica l'abséncia del regidor Manuel Pérez Menero a causa de la defunció

de sa mare fa unes ñores.

Quant a la intervenció de la portaveu del Partit Popular sobre la intenció política, el cinisme i la falta de

veracitat de la moció, li recorda el dany que está fent el Partit Popular a l'estat de benestar, perqué a ells els

pareix normal que només estudien els rics, pero per al Partit Socialista aixó no és normal.

Diu que, segons el Ministeri d'Educació, hi ha un 3,1% menys d'estudiants becats, cosa que compona 134

milions d'euros menys. El 59,3% menys d'ajudes en llibres de textos. El 50% menys en convenís amb les

comunitats autónomes en programes d'ajudes i gratuítat de llibres. Han apujat les taxes per ais alumnes

universitaris. Hi ha mes alumnes per aules; menys professors i menys inversió en noves instal-lacions.

Diu que amb la política que está duent a terme el Partit Popular, está perjudicant una generado d'estudiants

que difícilment trabará una eixida en el sector de l'educació. I respecte de si aquesta moció és o no una moció

política, no és l'objecte d'aquest, debat perqué les mesures que está adoptant el Partit Popular no entren en

l'idearí polític del Partit Socialista.
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Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que si al Partit Socialista no li agrada el que está fent el Partit

Popular és que anem bé. Quan diu que només poden estudiar els ríes, cal recordar que a Burjassot h¡ havia

una beca universal (45 euros per a primaría i 55 euros secundaria) que podia suportar el pressupost

£ municipal, que ascendeix a 23 milions d'euros, i aquesta ajuda la van suprimir ells [PSPV-PSOE], prioritzant

0 l'lnstitut Municipal de Cultura i Joventut, del qual és vicepresident el portaveu socialista, amb la despesa del

1 qual -en gales, publidtat, pósters i fullets- es podrien haver donat moltes d'aquestes ajudes. Tot és una
Z qüestió de prioritats. En canvi, els municipis que mes ajudes donen son els governats peí Partit Popular.

-¿ Diu que si ara van a parlar del deute de la Generalitat, cal recordar que consultat l'informe d'lntervenció sobre

| el Compte General, h¡ ha un pendent de cobrament d'exercicis tancats, és a dir, de 1998-2011, que ascendeix
1 a 8.764.000 euros, deis quals 5.600.00 venen deis capítols 1, 2 i 3, impostos, taxes, multes i tots els
ñ ingressos que provenen del municipi, i els saldos de cobrament dubtós de 8.900.000 euros. A mes ni ha

a 3.000.000 d'euros en despeses {¡nanceres anuals per présteos trets ací durant el govern anterior i del que no

es vol parlar.

Peí grup Socialista, Rafa García manifesta que no pensa parlar del deute de la Generalitat, perqué del que

vol parlar és del que diu, per exemple, el ministre Wert sobre els 10.000 universitaris que es quedaran sense

beca i que 578.000 xiquets perdran l'ajuda per a llibres de text després de retallar l'ajuda en 67.000.000

Jf d'euros.
(O

I Diu que si cal parlar de Burjassot, han de dir que la Conselleria ha redult un 32% la subvenció per a CEPA i
co aquest equip de govern ha assumit la despesa perqué puga continuar oberta.

8

| La Conselleria ha deixat els xiquets sense ajudes per a llibres i per aixó s'ha impulsat un banc de llibres per

o ais alumnes. S'ha negat a canviar la caldera del Col-legi Villar Palasf i, en l'última revisió, van haver d'anar a

£ Mallorca a comprar peces perqué ja no s'n fabriquen. S'ha deixat aquest estiu els menors beneficiaris sense
S ajudes per a l'alimentació i se sap perfectament les mesures adoptades per aquest ajuntament. Diu que la
« Conselleria ha obligat l'ajuntament a invertir quasi dos milions d'euros per a adequar l'espai per al Col-legi

» Sant Joan de Ribera i no tenim cap resposta.

.§ Acaba dient que és cert que cal parlar de Burjassot, pero amb dades, ja que l'Ajuntament dona el doble de

jj beques que la Conselleria i es gasta en manteniment de col-legis 285.000 euros.

>
o L'alcalde recorda que en el debat de política general que ha tingut lloc hui a les Corts, el president de la

.8 Generalitat ha exposat una serie d'onze projectes d'inversió educativa, pero cap d'aquestes inversions era per

¿ al municipi de Burjassot. Per tant, a dia de hui continuem sense noticies sobre la reforma integral del Col-legi

0 Sant Joan de Ribera.

? Finalitzat el torn d'intervendons, se sotmet a votació la proposta, amb el resultat següent: deu vots a favor (7
S* PSOE, 2 Bloc-Compromís i 1 EUPV) i deu vots en contra (10 PP).

<3 Pero com que el resultat de la votació és d'empat, la repeteixen i l'empat ni persisteix. Per a resoldre-ho,

1 l'alcalde fa ús del seu vot de qualitat (article 100.2 del ROF).

I després d'aixó, el Pie, per onze vots a favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromís, 1 EUPV i 1 alcalde) i deu vots en

contra (10 PP), acorda aprovar, en els termes exactes, la proposta anteriorment transcrita, que ha rebut el

dictamen de la Comissió Informativa de Governació de 19 de setembre de 2013.
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5. GOVERNACIÓ. MOCIÓ DE L'ALCALDIA D'AGERMANAMENT ENTRE BURJASSOT I LA CIUTAT DE
LANUVIO (ITALIA) SOBRE LA BASE DE LA FIGURA DEL TENOR LAURI VOLPI (EXP. 000020/2013-

01)

Vista la proposta del delegat de Tarea, transcrita tot seguit:

«Jordi Sebastiá i Talavera, alcalde de Burjassot, a l'empara del que estableixen els adíeles 91.4 i 97 del ROF,

presenta al Pie, per a la seua considerado, la següent

MOCIÓ D'ALCALDÍA

La figura del tenor italiá Giacommo Lauri Volpi és una de les mes importants de Topera al segle XX. Els crítics

han valorat unánimement la qualitat i la versatilitat de la seua veu, considerada una de les millors del bel

canto. Per motius sentimentals, Lauri Volpi va decidir ¡nstal-lar-se a Burjassot i fou ací on va acabar la seua

vida, en una vil-la que encara es conserva, ubicada al carrer que actualment porta el seu nom.

A principis de Tany 2012, TAjuntament de Burjassot va rebre una comunicació de TAIcaldia de Lanuvio, ciutat

italiana propera a Roma on va náixer el reconegut tenor. El seu alcalde, Luigi Galieti, expressava la voluntat

de la ciutat d'iniciar un procés d'agermanamenl amb Burjassot, atesa la importancia de les dues ciutats en la

vida d'una figura tan important de la cultura europea, que servirá com a instrument d'intercanvi social i

cultural.

Aprofitant un viatge personal, vaig visitar la ciutat de Lanuvio l'agost d'aquell mateix any, on vaig ser rebut per

Pie municipal i Talcalde. Vaig teñir Toportunitat de conéixer Timportantíssim patrimoni historie i cultural de la

ciutat i la corporació de la ciutat italiana va reiterar el seu desig d'anar endavant amb el procés

d'agermanament. Una mesos mes tard, vaig ser convidat a participar, a través d'un missatge de video, en un

congrés sobre la figura de Lauri Volpi, i el dia 1 de julio) de 2013, la Junta de Govern de la ciutat de Lanuvio

acordé encetar el procediment per a l'agermanament entre Burjassot i Lanuvio, així com autoritzar Talcalde,

Luigi Galieti, a presentar la sol-licitud d'inici del procés d'agermanament entre els dos ajuntaments.

No hi ha dubte que l'agermanament entre ciutats de diferents llocs d'Europa és un instrument molt útil per

avancar en la constitució d'una ciutadania europea, per tal com ens permet a tots els europeus conéixer millor

altres realitats del nostre continent. La Unió Europea sosté que l'agermanament és un instrument extraordinari

d'acció intercultural entre les diverses regions d'Europa.

Per tot aixó, propose al Pie de TAjuntament de Burjassot, Cadopció del següent:

ACORD

Únlc. Iniciar el procés d'agermanament entre Burjassot i la ciutat de Lanuvio, basat en un pacte d'amistat i en
l'intercanvi cultural i huma dins la comunitat mes amplia d'Europa, sobre la base de la figura del tenor Lauri

Volpi, que féu de les dues ciutats els seus espais vitáis fonamentals».

Obert el torn d'intervencions, es produeixen les següents:

L'alcalde, després de llegir la seua moció, manifesta que el que proposa al Pie és iniciar el procés

d'agermanament entre Burjassot i la ciutat de Lanuvio sobre la base de la figura del tenor Giacomo Laui Volpi,

que féu d'aquestes dues ciutats els seus espais vital fonamental.

Explica que els agermanaments depenen molt de les possibilitats deis municipis de realitzar ¡ntercanvis

culturáis, i Burjassot, com un primer pas, ha incorporat les classes d'italiá en Toferta cultural de Tlnstitut

Municipal de Cultura i Joventut; les futures corporacions tindran el paper d'enfortir aquest agermanament si el

Pie vota a favor d'aquesta proposta.

Peí grup Popular, Cristina Sublela manifesta que el seu grup está totalment d'acord amb la moció i desitja

que aquest agermanament en homenatge al tenor Lauri Volpi, que va viure i va morir a Burjassot, no quede

només en el nom d'un carrer.
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Recorda que en 2003 es va crear a Burjassot la Fundado Lauri Volpi, que tenia com a objecte l'estudi, la

recuperado, la promoció, la divulgado i l'aprofundiment en Cobra del tenor Lauri Volpi. I que es va extingir en

2010 sense haver tingut cap activitat, llevat de dos concerts en 2006. A pesar d'aixó, continua dient-se que

encara ni ha la fundado i está pagant-se un domini (fundacionlaurivolpi.org) a pesar que la web no ha existit

mai.

° Explica que des de 2007 es consignen, en els pressupostos de l'lnstitut, crédits per a dues fundacions, la de
2 Lauri Volpi i la de Vicent Andrés Estellés, pero els diners només s'han destinat a la segona; a la de Lauri Volpi

•3 no s'han donat diners i, a partir de 2008, aquesta fundado ja no apareix en la memoria de l'lnstitut Municipal
i de Cultura i Joventut. La mateixa filia del tenor va dir, en una entrevista que feren en la radio, que el consistori

no va arribar a iniciar mai aquest projecte.

a A pesar de tot aixó, espera que aquesta moció servisca per a reconéixer i fer justicia a aquesta figura, ja que

5 Burjassot ha tingut el privilegi que visquera al municipi un deis millors tenors del món.

| Peí grup Socialista, Olga Camps manifesta que el seu grup recolzará la moció perqué aquest
J agermanament és una mostra de respecte a la figura del tenor per part de tots els grups municipals i una

u. aposta per la cultura. Tot seguit, diu:
o

* Com que el mes habitual és tractar temes burocrátics, jurídics i económics, aprontaré un deis pocs
° moments que es donen en el Pie de Burjassot per a exalcar la figura d'aquest gran tenor, burjassoter

m d'adopció, d'aquesta veu descrita com a única, poderosa, vibrant, harmoniosa, melódica. D'aquesta
8 figura del bel canto nascut a Lanuvio, pero que va viure des de 1964 i fins a la seua mort a Burjassot,

8 amb la seua dona María Ros.

Com no podía ser de cap altra manera, una dona, María Ros, valenciana, alacantina de naixement, que

va sacrificar la seua carrera com a cantant peí seu marit, per estar junt amb ell, per acompanyar-lo en
els seus viatges per perfeccionar la técnica vocal del seu espós. Una gran dona al costat d'un gran

35 home que, per les condicions culturáis i moráis de l'época, va estar darrere d'ell.

« Giacomo Volpi, com així s'anomenava, es va afegir Lauri per diferenciarse d'altres cantants italians de
I l'época. Es va quedar orfe ais 11 anys i amb gran esforg va aconseguir grans éxits abans de convertir-

¿S se en tenor de renom internacional.

8 Fou nomenat heroi de guerra pete seus arriscáis actes heroics a les trínxeres durant la I Guerra
¿ Mundial, i ascendit de soldat ras a capitá de l'exérdt italiá, mentre, entre batalla i batalla, delectava els

0 seus companys amb la seua veu.

5 Va escríure nombroses obres, una d'elles autobiográfica, anomenada L'equívoc. Va estudiar
3 arqueología i cant i la carrera de dret, caminant diversos quilómetres al día des de la seua ciutat fins a
| tes biblioteques de Roma, d'on treia els ¡libres per a poder estudiar per falta de recursos económics,

Q encara que tenia el suport de sa tía, que l'acollf quan es va quedar orfe.
o

1 Va ser un filantrop amb els seus conciutadans de Burjassot; conegut per la seua generositat, per les
seues donacions económiques a la Creu Roja.

Desafiant la ciencia médica i la propia naturalesa, va cantar fins mes enllá deis 80 anys.

És per tot aixó que fem aquest xicotet homenatge al tenor, a mes de ser una boníssima iniciativa que
reportará importants beneficis culturáis per a Burjassot.

L'alcalde, per a finalitzar el torn d'intervencions i ates que aquesta sessió del Pie s'está seguint per Internet,
pronuncia unes paraules en italiá dirigida a la ciutat de Lanuvio, que está seguint la sessió del Pie per

Internet.
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Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per unanimitat, acorda aprovar, en els termes exactes, la proposta

anteriorment transcrita, que ha rebut el dictamen de la Comissió Informativa de Governació de 19 de

setembrede 2013.

6. GOVERNACIÓ. MOCIÓ DEL GRUP BLOC-COALICIÓ COMPROMÍS SOBRE LA MOLLORA DE LA
QUALITAT DEL SERVE! DEL METRO, ALS TRAIUIS DE LA LÍNIA 1 I AL SEU PAS PER BURJASSOT
(EXP. 000021/2013-01)

Vista la proposta del delegat de Tarea, transcrita tot seguit:

«Emili Altur Mena, portaveu del grup BLOC Nacionalista Valenciá-Coalició Compromís a l'Ajuntament de

Burjassot, a l'empara del que disposa l'art. 91.4 del Reglament d'Organització, Funcionament i Régim Jurídic

de les Entitats Locáis, d'acord amb l'art. 97.3 de l'esmentat text reglamentan, presenta al Plenari per al seu

debat i aprovació si s'escau, la següent

MOCIÓ

Una bona oferta de transports col-lectius estimula la seua utitització i contribueix a fer que la poblado opte per

este mode de transpon. Per a l'Ajuntament de Burjassot és una priorítat potenciar el transpon coMectiu, per

moltes raons, com ara la reducció de la contaminació, de l'accidentalitat, de la congestió, etc., indiscutibles per a

qualsevol administrado pública.

Les freqüéncies del metro van tindre una última millora al setembre de 2009 amb la qual es va obtindre un

increment del nombre d'usuarís.

Al febrer de 2012 es va aplicar una primera reducció en la quantitat de convois a les ñores punta, que van

disminuir en un 40%.

Durant els primers mesos de 2013 s'ha aplicat una nova reducció consistent a estendre els horaris de festius i

estiu ais dies no lectius.

Estes retallades han castigat milers d'usuarís i els han obligat a recorrer a altres mitjans de transpon per a poder

complir els seus horaris laboráis, cosa que ha redundat en una baixada d'ocupació deis trens peí mal servici.

En resum, hem tornat a freqüéncies deis anys 80, de fa mes de 30 anys, per a una població que s'ha duplicat en

estos anys i que arriba ja a 200.000 persones.

Per aixó, els grups que presentem aquesta moció estem molt interessats a millorar la qualitat del servici de metro,

especialment la seua freqüéncia, ja que una major freqüéncia possibilitará que tornen a augmentar els usuarís.

Ferrocarrils de la Generalitat va escometre unes obres de modernització de la Ifnia per a permetre mes

freqüéncies, com aixl es va demostrar durant els anys en qué van funcionar mes freqüéncies de 15 minuts. A

mes, hi ha suficients convois per a permetre eixes freqüéncies. I no hi ha obstacles técnics per a implantar els 15

minuts a tota la jornada.

D'altra banda, cal ressaltar que en les árees metropolitanos d'altres grans ciutats com Madrid, Barcelona o Bilbao,

els trens metropolitans per a poblacions amb distancies des de la capital de no molt mes de 20 quilómetres, com

és el nostre cas, teñen unes freqüéncies que oscil-len entre 5 i 15 minuts.

A mes a mes, considerem que cal introduir elements de racionalizado en els horaris, estudiant les freqüéncies de

totes les línies per a equilibrar-les. A tal! d'exemple, creiem que no és lógic que arriben a Torrent 202 servéis al

dia, a Paterna només 72 servéis i fins a Ufña tan sois 41 servéis.

D'altra banda, l'horari nocturn acaba molt prompte (a les 22.23 des d'Ángel Guimerá), i aixó fa que molts
usuarís hagen de recorrer al vehicle prívat per a poder tornar a casa.

Per tot aixó, considerem que la Generalitat ha de donar les orientacions necessáries a la gerencia de Ferrocarrils

de la Generalitat perqué racionalitze les freqüéncies de totes les línies i príorítze les de la línia 1 en el tram

Paterna-Llíria.
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ACORDS

Primer. Sol-licitar a la Generalitat Valenciana per ais trams de la línies 1 i 3 al seu pas per Burjassot:

| a) L'aplicació immediata de les freqOóncies actuáis durant tots els dies laborables, incloent-hi els
2 laborables lectius, i també els mesos d'estiu excepte el mes d'agost.

° b) La implantació de les mateixes freqüéncies de 15 minuts tal com estaven establides abans de les
í retallados de febrerde2012.
-> c) Afegir un altre servei de nit en direcció Llfria.

I d) El compromís d'implantar les freqüéncies de 15 minuts en el tram esmentat durant tota la jornada
c laboral abans d'acabar Tactual legislatura.

O)

ir Segon. Traslladar aquest acord a les juntes de barri, associacions de veíns, Plataforma 15 Minuts, a la

j£ Conselleria d'lnfraestructures i a Ferrocarrils de la Generalitat Valenciana».
o

S
S Obert el torn d'intervencions, n'hi ha les següents:

o.

ü Peí grup Bloc-Compromís, Emili Altur explica breument el contingut de la seua moció.

n Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que el seu grup votará a favor de moció.

o

™ Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per unanimitat, acorda aprovar, en els termes exactes, la proposta

« anteriorment transcrita, que ha rebut el dictamen de la Comissió Informativa de Governació de 19 de

£ setembrede2013.

S

8

;■ 7. GOVERNACIÓ MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL BLOC-COALICIÓ COMPROMÍS SOBRE LA
<° MODIFICACIÓ DE LA FÓRMULA EN LA PRESA DE POSSESSIÓ DE REGIDORS D'AQUEST
■é AJUNTAMENT PER UNA QUE INCLOGA, A MES, L'ESTATUT D'AUTONOMIA (EXP. 000022/2013-01)

i Vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:

é «Emili Altur Mena, portaveu del grup Bloc Nacionalista Valenciá-Coalició Compromís a l'Ajuntament de

8 Burjassot, a l'empara del que disposa l'art. 91.4 del Reglament d'Organització, Funcionament i Régim Jurfdic
§" de les Entitats Locáis, d'acord amb l'art. 97.3 de l'esmentat text reglamentan1, presenta al Pie, per al seu debat

o ¡ aprovació, si escau, la següent
° MOCIÓ

Z Oes de l'aprovació de l'Estatut d'Autonomia els valencians i les valencianes ens hem dotat d'una eina
s d'autogovern que ens permet decidir quins son els camlns que, democráticament volem seguir com a poblé.

q L'Estatut i la Generalitat Valenciana representen l'expressió del máxim grau de sobirania política que els

0 valencians i les valencianes hem gaudit des que van ser abolits els Furs al 1707 i és per aixó que han de
1 tindre la máxima consideració des d'un punt de vista institucional i simbólic. És en estes dates properes al 9
w d'Octubre, commemoració de l'entrada a Valencia del Rei Jaume I el 1238 i dia deis valencians i valencianes,

quan té mes sentit considerar la importancia de donar a l'Estatut Valencia i a la Generalitat Valenciana el
tractament simbólic que es mereixen com a llei marc a tot el territori valencia I com a máxim órgan del nostre

autogovern.

ACORDS

Primer. Que el jurament o promesa que efectúen els regidors i les regidores de l'Ajuntament de Burjassot a la

presa de possessió tinga la següent formula en valencia:

Jure (o promet) per la meua consciéncia i honor acomplir fidelment les obligacions del carree de
Regidor amb lleialtat al Rei i guardar i 1er guardar la Constitució com a norma fonamental de l'Estat I

tambó guardar i fer guardar l'Estatut d'Autonomia.
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I en castellá:

Juro (o prometo) por mi conciencia y honor cumplir fielmente las obligaciones del cargo de Concejal

con lealtad al Rey y guardar hacer guardar la Constitución como norma fundamental del Estado, y

también guardary hacerguardar el Estatuto de Autonomía.

Segon. Elevar esta proposta a la Federado Valenciana de Municipis ¡ Províncies per tal que estudie la

possibilitat que esta formula de jurament o promesa siga l'utilitzada a tots els municipis valencians.

Vist l'informe del Secretan núm. 40/2013, de 20 de setembre del 2013».

Obert el torn d'intervencions, es produeixen les següents:

Peí grup Bloc-Compromfs, Emili Altur fa una breu explicado de la seua moció

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que el seu grup no té cap inconvenient a afegir aquesta

fórmula en el jurament.

Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per unanimitat, acorda aprovar, en els termes exactos, la proposta

anteriorment transcrita, que ha rebut el dictamen de la Comissió Informativa de Governació, de 19 de

setembre de 2013.

HISENDAI ECONOMÍA

8. RENDES I EXACCIONS. DONAR COMPTE DE L'INFORME D'INTERVENCIÓ NÚM. 104/2013 RELATIU
AL COMPLIMENT DE LES OBLIGACIONS TRIMESTRALS DE SUBMINISTRAMENT D'INFORMACIÓ
DE LA LLEI2/2012 LOEPSF, DESPLEGADA PER L'ORDRE HAP/2105/2012 (EXPTE. 000146/2013-07)

Vista la proposta del delegat de Tarea, transcrita tot seguit:

«INFORME DE LA INTERVENCIÓ 104/2013

COMPLIMENT DE LES OBLIGACIONS TRIMESTRALS DE SUBMINISTRAMENT D'INFORMACIÓ DE LA
LLEI 2/2012 LOEPSF, DESPLEGADA PER L'ORDE HAP/2105/2012

I. NORMATIVA APLICABLE

• Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Régim Local.

• Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 marc, peí qual s'aprova el text refós de la Llei Reguladora de les

Hisendes Locáis (en endavant, RDLEG 2/2004).

• RDLEG 500/1990, de 20 d'abril, peí qual es deseplega el capítol primer del títol sisé de la Llei

39/1988.

• Ordre EHA 3565/2008, de 3 de desembre, per la qual s'aprova l'estructura deis pressupostos de les
entitats locáis.

• Llei orgánica 2/2012, de 27 d'abril, d'Estabilitat Pressupostáría i Sostenibilitat Financera.

• Ordre HAP/2105/2012, d'1 d'octubre, peí qual es desoleguen les obligacions de subministrament

d'informació previstos en la Llei orgánica 2/2012, de 27 d'abril, d'Estabilitat Pressupostáría i

Sostenibilitat Financera.

II. ANTECEDENTS DE FET

Vist que la Llei orgánica 2/2012, de 27 d'abril, d'Estabilitat Pressupostária i Sostenibilitat Financera (en

endavant, LOEPSF) regula el principi de transparencia com a base del funcionament de les administracions

publiques, motiu peí qual és clau la rendido de comptes i el control de la gestió pública per a contribuir a
generar confianca en el funcionament corréete del sector públic.
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La importancia d'aquest príncipi ha portat al legislador a establir en l'article 6 de la LOEPSF, l'obligació de les
administracions publiques de subministrar tota la informado necessária per al compliment de les disposicions

de l'esmentada Llei, i de les normes i deis acords que s'adopten en el seu desplegament, i garantir la
ES coherencia de les normes i procediments comptables, així com la integritat deis sistemes de recopilado i
| tractament de les dades.

5 Ates que el desplegament reglamentan al qual es refereix l'avantdit adíele de LOEPSF, Cha realitzat el
| Ministeri d'Hisenda i Administracions Publiques, a través de l'Ordre HAP/2105/2012, d'1 d'octubre, i en
s concret, les obligacions trimestrals de subministrament d'informació es recull en l'article 16.

I Els articles 14 i 16 de l'Ordre, sobre obligacions mensuals i trimestrals de subministrament d'informació de
= les comunitats autónomes i les corporacions locáis, han entrat en vigor l'1 de gener de 2013, de conformitat
á amb la disposició transitoria única de l'Orde..
*

1 Vist que l'article 4 de l'Ordre HAP 2105/2012, imposa la centralització del compliment de l'obligació de

§ remissió i recepció d'informació «En les corporacions locáis, la Intervenció o unitat que exercisca les seues
8 funcions».

2 Per tots els fets i fonaments de dret descrits s'emet el següent;

? III. INFORME
<o

S Primer. Compliment de l'obligació de remissió d'informació
O

« De conformitat amb el que regula l'article 4 de la Llei 2/2012 LOEPSF i el seu desplegament, realitzat per

« l'Ordre HAP/2105/2012, d'1 d'octubre, i en concret amb el contingut deis articles 4 i 16 d'aquesta, la
S. Intervenció complí la seua obligado de remetre la informado trimestral corresponent al segon trimestre de

§ 2013, en temps i forma, el passat 27/08/2013, per a la qual cosa es bolea tota la informació requerida peí

g Ministeri d'Hisenda i Administracions Publiques a través de la plataforma telemática habilitada en l'Oficina

<¿ Virtual de les Entitats Locáis, https://serviciostelematicos.minhap.aov,es/Trimestrals/. i s'adjunta el justificant

2 de la remissió en l'annex núm.1 a aquest informe.

js Segon. Justificado de l'informe i del seu conelxement peí Pie

•| Per a subministrar la informació requerida, corresponent al segon trimestre de 2013, i a pesar que la
¿g normativa no exigeix de manera específica l'elaboració d'un informe ni el seu posterior tractament, aquesta

5 Intervenció considera necessari l'elaboració d'aquest informe, que resumeix la informació boleada, els

| principáis criteris d'estimació seguits i que recull les conclusions respecte a les previsions de compliment o
I d'incompliment al tancament de l'exercici pressupostari deis objectius d'estabilitat pressupostária, de deute
m públic o de la regla de despesa.
o

I Cal destacar que la mateixa plataforma telemática habilitada per al bolcat de la informació recull en l'apartat 4,

;* «Tancament de l'informe d'avaluació i signatura» la necessitat de traslladar al Pie de la corporació el resultat

Z de l'informe d'avaluació. El capítol IV de la LOEPSF regula les mesures preventivos, correctivos i coercitivos
s que el govern, a proposta del Ministeri podría imposar a les entitats locáis si intuirá un risc d'incompliment deis

« objectius d'estabilitat pressupostáría, de deute públic o de la regla de despesa al tancament de l'exerdci, i les

s limitacions pressupostáries futures que aixó generaría.

uí D'altra banda, aprofundint en la necessitat de donar compte al Pie, el Reial Decret 1463/2007, de 2 de

novembre, que desplega la Llei 18/2001, d'Estabilitat Pressupostáría, establia en l'article 16.2 l'obligatorietat

d'emetre un informe d'intervenció de compliment de l'objectiu d'estabilitat i donar compte al Pie en els supósits

d'expedients de modificado de crédits. En l'actualitat, després de Centrada en vigor de la LOEPSF i l'Ordre

Ministerial de desplegament sobre les obligacions de subministrament d'informació, segons contestado

emesa per la Subdirecció General d'Estudís i Finangament de les Entitats Locáis a pregunta de Cosital

Network, la verificado del compliment deis objectius d'estabilitat i de la regla de despesa no és requisit previ

necessari per a l'aprovació deis expedients de modificado, sino que escau l'actualització trimestral de

l'informe d'lntervenció de compliment deis objectius a qué es refereix l'Ordre HAP2105/2012, cálcul del qual

es pot derivar de manera preceptiva l'elaboració d'un Pía Economicofinancer per incompliment d'objectius.

Per tot aixó, cal traslladar a l'Alcaldia aquest informe, perqué procedisca a elevar-lo al Pie de la corporació,

perqué en prenguen coneixement i ais efectos oportuns.
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Tercer. Contingut de la informado

La informado a subministrar per a complir l'obligació de remissió és part de la recollida en l'article 16 de

l'Ordre HAP/2105/2012, d'1 d'octubre, i s'ha materialitzat en els formularis que ha dissenyat la Subdirecció

General d'Estudis i Financament d'Entitats Locáis, formalitzats a través de l'Oficina Virtual citada adés, que no

ha recollit tota la informado detallada en l'article. En el tercer trimestre es van a utilitzar els mateixos

formularis i la previsió és que en el quart es completen per a detallar tota la informado recollida en l'esmentat

artide16.

IV. CONCLUSIÓ DE L'INFORME D'AVALUACIÓ

Amb les dades d'execució pressupostária existents a 30 de juny de 2013, i amb les estimacions i cálculs

realitzats basant-se en aquests, l'execució del Pressupost consolidat de l'entitat local, els seus organismos

autónoms i els ens dependents que presten servéis o produeixen béns no finangats majoritáriament amb

ingressos comerciáis, que s'inclouen en el Pressupost General de l'exercici 2013:

> Compleix l'objectiu d'estabilitat pressupostária i es calcula una capacitat de financament al

tancament de l'exercici de 1.069.698,47 €.

> Compleix l'objectiu de regla de despesa i es calcula una diferencia entre el Ifmit de la regla de

despesa i la despesa computable al tancament de l'exercici de 2.971.588,59 €.

El Pie queda assabentat de l'informe anteriorment transcrit, que ha rebut el dictamen de la Comissió

Informativa d'Hisenda i Economía de 19 de setembre de 2013.

SERVÉIS MUNICIPALS

9. SERVÉIS MUNICIPALS. DONAR COMPTE DE LA SIGNATURA DEL CONVENI SINGULAR DE

COLLABORACIÓ AMB LA DIPUTACIÓ DE VALENCIA PER A L'ACTUACIÓ ADQUISICIÓ DE LA
BIBLIOTECA PERSONAL DE VICENT ANDRÉS ESTELLÉS (EXP. 000233/2013-04.04.08)

Vista la proposta del delegat de Tarea, transcrita tot seguit:

«Vist l'acord adoptat per la Junta de Govern Local, en la sessió celebrada el dia 16 de setembre de 2013,

sobre l'aprovació del text del conveni singular de col-laborado entre la Diputado Provincial de Valencia i

l'Ajuntament de Burjassot per a l'actuació «Adquisició de la biblioteca personal de Vicent Andrés Estellés» el

text de la qual es transcriu en el mateix document.

Vist que, amb data 19 de setembre de 2013, es va signar el conveni referit.

Per tot aixó, s'eleva al Pie la següent proposta d'acord:

Únic. Quedar assabentat de la signatura, amb data 19 de setembre del 2013, del conveni singular de
col-laborado entre la Diputació Provincial de Valencia i l'Ajuntament de Burjassot per a l'actuació «Adquisició

de la biblioteca personal de Vicent Andrés Estellés».

Obert el torn d'intervencions, s'hi produeixen les següents:

L'alcalde agraeix públicament al president de la Diputació de Valencia que haja fet possible aquest conveni

de col-laboració, que posará a disposició deis investigadors, i del públic en general, no sois la biblioteca

personal de Vicent Andrés Estellés, sino també el seu arxiu, que inclou nombrosos poemes inédits. Grácies al

suport de la Diputació, sense el qual no haguera sigut possible, Burjassot comptará amb un gran patrimoni

cultural.

Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie queda assabentat de la signatura, amb data 19 de setembre de 2013,

del conveni singular de col-laboració entre la Diputació Provincial de Valencia i l'Ajuntament de Burjassot per

a l'actuació «Adquisició de la biblioteca personal de Vicent Andrés Estellés».

El Pie en queda assabentat.
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10. SERVÉIS MUNICIPALS. PRÓRROGA DEL CONVENI D'ADHESIÓ AL SISTEMA D'ADQUISICIÓ
CENTRALITZADA DE LA DIPUTACIÓ DE VALENCIA-CENTRAL DE COMPRES (EXP. 000269/2013-
04.04.02)

S
| Vista la proposta del delegat de Tarea, transcrit tot seguit:

° «Donat compte de l'acord adoptat peí Pie de l'Ajuntament en la sessió celebrada el dia 23 de desembre de
1 2008, sobre l'aprovació de l'adhesió al sistema d'adquisició centralitzada, Central de Compres, i el conveni del

-3 qual, subscrit amb la Diputació de Valencia amb data 12 de febrer de 2010 per una vigencia de quatre anys,
I comptadors des de l'endemá de la seua formalització, amb la possibilitat de prorrogar-lo mitjancant un acord

*c exprés per igual període de temps.

I" Vist l'escrit de la Diputació de Valencia peí qual es notifica l'oferta de prórroga per quatre anys mes del
5 conveni d'adhesió vigent.

| Per tot aixó, s'eleva al Pie la proposta d'acord següent:

T

a. Primer. Prorrogar per un període de quatre anys el conveni d'adhesió al sistema d'adquisició centralitzada de

la Diputació de Valencia, Central de Compres.

I Segon. Facultar l'alcalde-president per a la signatura del conveni i de tots els documents que caiga per a
« aquesta finalitat.

Tercer. Traslladar aquest acord a la Diputació de Valencia ais efectes oportuns».

S Sense intervencions, el Pie, per unanimitat, acorda aprovar, en els termes exactes, la proposta anteriorment
S transcrita, que ha rebut el dictamen de la Comissió Informativa de Servéis Municipals de 19 de setembre del

5 2013.

!
* 11. SERVÉIS MUNICIPALS. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR SOBRE EL SERVEI
1 DE RECOLLIDA DE MOBLES I EFECTES DE LA VÍA PÚBLICA (EXP. 000270/2013-04.04.02)

s vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:

¡8
Ü" «Es dona compte de la moció presentada peí grup municipal del Partit Popular amb data 16 de juliol de 2013,

respecte de la prestado del servei de recollida de mobles i estris de la via pública, del tenor literal següent:

* Ma Cristina Subiela Escriba, portaveu del grup municipal del Partit Popular a l'Ajuntament de Burjassot, en
£ nom i representado d'aquest, i a l'empara de l'article 97 del ROF (RD 2568/86), presenta, per al seu debat i,
| si escau, aprovació peí Pie de la corporació, la següent

MOCIÓ

Mantindre el municipi net i habitable és un servei de competencia municipal, encomanat a la Regidoría de
Servéis Municipals de l'Ajuntament de Burjassot, que s'encarrega de garantir la neteja, el manteniment de
carrers i edificis públics, o la recollida de residus i estris, entre altres, de Burjassot.

L'Ajuntament de Burjassot publica anualment una carta de servéis on, en 2012, es comprometía a dur a
terme, textualment: "Compromís 33: Recollir els estris de la via pública en 24 hores, en dies laborables". En
2013, el compromís s'ha vist "retallar a la recollida d'estris en el termini d'una setmana.

Els veTns de Burjassot porten mesos queixant-se d'aquest servei, perqué no está complint els compromisos
adquirits. En les ultimes setmanes hem pogut comprovar la brutícia i els residus que s'acumulen en
nombrosos carrers del municipi, així com trastos, estris i mobles rebutjats, que passen els dies i continúen al

mateix lloc, sense ser retirats.
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Hem arribat fins i tot a veure durant diversos dies, al mig d'una zona tan emblemática i transitada per la

ciutadania de Burjassot com son les escales que condueixen al passeig Concepció Arenal, dos butaques de

relax de considerable grandária, durant els dies 9-10-11 i 12 de juliol, que incomodaven i dificultaven el pas

deis transeünts, causant, a mes, una imatge deplorable de desidia i d'abandó per ais nostres ciutadans que

paguen els seus impostos i volen veure la seua ciutat neta.

Des del grup municipal Popular, tant en el debat de l'expedient de la Carta de Servéis, com en el de

pressupostos, hem assenyalat i mostrat el nostre desacord a les reduccions i minves que ha patit aquest

serveí. Per al manteniment de les vies publiques s'ha pressupostat enguany 18.000 € menys que en 2012 i

113.000 € menys que en 2011. Per a la recollida d'efectes i trastos vells es va pressupostar l'any passat

72.000 €, i per a enguany la partida pressupostária és de 0 €.

Per tot aixó, el grup popular proposa al Pie de la corporació l'adopció deis següents

ACORDS

Primer. Instar a l'equip de govern que, de manera immediata, realitze un estudi de les vertaderes necessitats

del municipi en relació amb la retirada d'estris i adopte les mesures oportunes.

Segon. Instar a l'equip de govern que incremente els dies per a la inspecció i retirada deis efectes de la via

publica, mentre elabora l'estudi esmentat, tenint en compte la proximitat de les nostres testes patronals i que

la ciutat ha de Huir en perfectes condicions.

Tercer. Traslladar aquesta moció al teixit associatiu del municipi i procedir a la seua difusió en els mitjans de

comunicado municipals».

Obert el torn d'intervencions, es produeixen les següents:

Peí grup Popular, Cristina Subiela explica breument el contingut de la seua moció.

Peí grup ¿'Esquerra Unida, José Blanco manifesta que sí que és cert que hi ha prou mobles i efectes per a

retirar i que la Carta de Servéis de 2013 diu que es retiraran els divendres de cada setmana, i encara així se'n

solen retirar mes vegades a la setmana.

Diu que no veu necessari un servei de 24 hores, ja que el que cal és conscienciar-nos tots i respectar les

normes. Diu que els quilos d'estris que es retiren directament, sense avís, son molt mes deis que es retiren a

través de les telefonades d'avís i aixó no pot ser; cal procurar que tot vaja millor i aixó es fa entre tots.

Els velns han de saber que quan compren un electrodoméstic están pagant un sobrecost perqué l'empresa

que ha venut el producto nou retire el vell. No serveix d'excusa dir que paguem impostos per a justificar que

en el carrer es pot deixar qualsevol cosa.

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que el nostre grup només manifesta el que diuen els velns;

que ells fan retalladas i diuen que els veTns no son cfvics pero son els que hauran de donar la cara davant

d'ells encara que voten en contra de la moció.

Peí grup d'Esquerra Unida, José Blanco manifesta que la portaveu del Partit Popular li pega la volta a les

coses. Reitera que el que ha dit en la seua anterior intervenció és que cal tindre cultura i ser consents que les

coses no es poden tirar al carrer. Diu que l'Ajuntament está per a donar explicació ais veíns, pero cal tindre

unes normes, perqué no pot ser que es retiren mobles i estris al matí, en un determinat carrer, i que a la

vesprada tornen a veure coses per retirar en aquell mateix lloc.

L'alcalde manifesta que, respectant la postura deis diferents partits, vol fer una crida a l'actitud cívica deis

veíns i veínes de Burjassot perqué deixar mobles i estris a la via pública sense avisar abans a la Brigada

d'Obres és actuar d'una manera incívica. La culpa que hi haja un trasto al carrer, si s'ha tret quan no toca o no

s'ha avisat la Brigada d'Obres és de la persona que el deixa allí, no de l'Ajuntament.

Diu que s'estan fent expedients sancionadors a persones que han sigut sorpresas en el moment en qué

estaven abandonant trastos a la via pública, perqué están infringint l'ordenanca de Convivencia Ciutadana.
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Diu que la Policía Local está actuant en aquesta línia, amb mesures molt dures perqué es tracta d'un acte

d'incivisme que el que fa és embrutar els nostres carrers, donar mala imatge i crear problemes entre les

persones.

o Finalitzat el torn d'intervencions, se sotmet a votado la proposta, amb el resultat següent: deu vots a favor (7

? PSOE, 2 Bloc-Comprom(s i 1 EUPV) i deu vots en contra (10 PP).

Com que el resultat de la votado és l'empat, la repeteixen, pero persisteix l'empat. Per a resoldre'l, l'alcalde fa

ús del seu vot de qualitat (article 100.2 del ROF).

I després d'aixó, el Pie, per onze vots a favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromls, 1 EUPV i 1 alcalde) i deu vots en

¿ contra (10 PP), acorda rebutjar la moció del grup del Partit Popular anteriorment transcrita, que ha rebut el

I dictamen desfavorable de la Comissió Informativa de Servéis Municipals de 19 de setembre de 2013.

I URBANISME I MEDÍ AMBIENT

t 12. URBANISME I MEDÍ AMBIENT. EXPROPIACIÓ DE RESERVA D'APROFITAMENT A FAVOR DE
£ PROMOCIONES GARAY CABO, SL (EXP. 000001/2013-03.13.01)
(O

«

0 Vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:

<£ «Vist l'escrit presentat per Rafael Garay Cabo, en representado de Promociones Garay Cabo, SL, en data

1 31/10/2012, relatiu a la reserva d'aprofitament 130,51 m2, aprovada en la sessió de la Junta de Govern Local
8 de 15/09/2012.

8
£ Ates que s'ha superat el termini de tres anys per a materialitzar la reserva d'aprofitament establit en l'article

2 186.4 de la Llei 16/2005, de 30 de desembre, Urbanística Valenciana.

£ Ates que ha transcorregut el termini legalment establit perqué els propietaris insten l'expropiació deis seus
| drets i la incoado de l'expedient corresponent de preu just, a l'efecte del qual s'ha aportat el full d'apreuament
I en qué es valoren aquells, prenent com a referencia la data d'inidació de l'expedlent de preu just.
>

8 Ates que la valoració proposada per l'interessat de 65.255 € ha rebut l'informe favorable deis Servéis Técnics

•| Municipals, en data 18/07/2013.
m

S Ates que la Intervenció municipal ha emés un informe favorable sobre l'existéncia de crédit suficient i adequat

§ per a atendre'n la despesa.

I Per tot aixó, el regidor que subscriu eleva al Pie la proposta d'acord següent:

3 Primer. Considerar incoat el procedlment d'expropiació forgosa i l'expedient de preu just corresponent a la

1 reserva d'aprofitament de 130,51 m2 a favor de la mercantil Promociones Garay Cabo, SL.
UJ

Segon. Aprovar el preu just de la reserva d'aprofitament objecte de l'expedient per un import total de 65.255

€.

Tercer. Ordenar a la Tresoreria municipal l'abonament de la quantitat aprovada com a preu just a la mercantil

Promociones Garay Cabo, SL, a carree del compte corrent 3159-0049-80-2298730223».

Sense intervencions, el Pie acorda, per deu vots a favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromís i 1 EUPV) i deu
abstencions (10 PP), aprovar, en els termes exactes, la proposta anteriorment transcrita, que ha rebut el

dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme de 19 de setembre de 2013.

Una vegada conclós l'examen deis assumptes de l'ordre del dia de la convocatoria, i abans de passar al torn
de precs i preguntes, l'alcalde assenyala que hi ha dues mocions mes per despatx extraordinari:
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1a) Aprovació del conveni amb l'Associació de Comerg de Burjassot

2a) Renuncia del regidor Jesús Antuña per motius personáis

D'acord amb el que disposa l'article 91.4 del ROFRJ, es passa a votar la considerado de la urgencia deis

assumpte, la qual és acordada per unanimitat i tot seguit es tracten en l'ordre següent:

13. DESPATX EXTRAORDINARI

HISENDAI ECONOMÍA

E1. RENDES I EXACCIONS. CONVENI DE COLLABORACIÓ ENTRE L'AJUNTAMENT DE BURJASSOT I
L'ASSOCIACIÓ DE COMERCOS I SERVICIS DE BURJASSOT (EXP. 000001/2013-05.COMERQ)

Aquest assumpte no figura en l'ordre del día d'aquest Pie, encara que ha rebut el dictamen previ de la

corresponent comissió informativa. Per aixó, de conformitat amb el que estableix l'article 97.2 i 82.3 del RD

2568/1986, de 28 de novembre, peí qual s'aprova el ROF, el Pie, abans d'entrar a debatre'l, per unanimitat

aprova la seua inclusió en l'ordre del dia.

«Vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:

Vist el text del conveni amb l'Associació de Corriere i Servicis de Burjassot per a la potenciació del corriere i la

promoció económica del municipi de Burjassot, transcrita tot seguit:

"CONVENI DE COLLABORACIÓ ENTRE L'AJUNTAMENT DE BURJASSOT I L'ASSOCIACIÓ DE
COMERCOS I SERVÉIS DE BURJASSOT

Burjassot, el de/ó' de 2013

REUNITS

D'una banda, Jordi Sebastiá i Talavera (DNI núm. 52 652 168 Q), com a alcalde-president de l'Ajuntament de

Burjassot.

I de l'altra bada, Daniel Gantes Redón (DNI núm. 52 659 862 N), com a president de l'Associació de

Comercos i Servicis de Burjassot.

EXPOSEN

I. Ambdues entitats entenen finalitzat l'anterior conveni de col-laboració, subscrit l'any 2008, per entendre que

se n'ha exhaurit el contingut, per tal com es planteja un nou escenari local marcat per Tactual situació de crisi

económica, en qué l'aposta per la m¡llora del teixit comercial del municipi es configura com a element

fonamental sobre el qual s'ha de fonamentar el desenvolupament económic.

II. Ambdues parts teñen com a objectiu comú la potenciació del comerg i la promoció económica del municipi,

dins d'un model productiu modern, innovador i sostenible, bastat en el teixit de les micropimes que integren el

municipi, així com la creació d'oportunitats de negoci que irradien prosperitat, creen ocupació i redunden en la

millora de la qualitat de vida, la qualitat urbana i el foment de l'atractiu de Burjassot.

III. El comerg i altres establiments son l'aparador i la imatge de modernitat de Burjassot. El comerg és una

activitat dinámica i intensament relacionada amb l'urbanisme i la vida ciutadana, dones és un deis elements

principáis que contribueixen a configurar el projecte i la fisonomia de ciutat. L'activitat comercial no és només

una resposta a les necessitats deis consumidors, sino també l'element central de la viabilitat i vitalitat del

centre urbá del municipi. La interacció entre l'activitat comercial i el territori es manifesta en molts aspectes

clau de les competéncies municipals, com per exemple els usos del sol, el tránsit i l'accessibilitat, l'ocupació

local, els impostos o els medi ambient. Tot aixó justifica l'actuació de les administracions publiques en la

gestió deis espais comerciáis i els projectes per al seu desenvolupament.

IV. El suport i foment de l'associacionisme comercial assenta la base necessária per a una col-laboració

eficag en projectes comuns en materia de comerg, de cara a l'obtenció de dades, l'elaboració de documents

técnics i l'intercanvi d'experiéncies que coadjuven a la definido d'estratégies i actuacions de millora del sector

comercial local. A través de la col-laboració publico privada i el suport técnic adequat, es pretén una

ordenado comercial eficient i competitiva al territori municipal.
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V. L'Ajuntament de Burjassot i l'Associació de Comergos ¡ Servéis de Burjassot ja fa anys que duen a terme

diverses activitats de dinamització i promoció del comer?, en particular, i del sector tercian en general, i

coincideixen en la necessitat de donar un nou impuls a aqüestes iniciatives mitjancant la professionalització i

els desenvolupament deis servéis i de les actuacions comuns i la formalització de la relació jurídica entre

ambdues entitats a través de la subscripció d'aquest conveni, renovant aixt el conveni subscrit al juliol de

2008.

VI. Totes dues reconeixen la necessitat de confecció, manteniment i seguiment d'una planificació participativa

de l'actuació comercial, establint uns cañáis de diáleg permanent i realitzant propostes sobre les estratégies i

inversions a desenvolupar en materia de promoció i urbanisme comercial.

En virtut del que s'ha exposat, ambdues parts celebren aquest conveni de coHaboració mitjancant el qual

ACORDEN

Primer. Dissenyar, planificar, executar i supervisar campanyes i accions promocionals conjuntes que

t dinamitzen el xicotet comerc de la ciutat, donant a conéixer la seua oferta comercial i de servéis.

LL

u Segon. Potenciar les zones comerciáis urbanes en qué es basa l'articulació del territori de la localitat,

£ afavorint-ne la consolidado com a fundó de centralitat urbana.
O

1 Tercer. Treballar conjuntament l'Ajuntament de Burjassot -a través de CEMEF, SLU, empresa pública
w municipal que té encarregada la gestió de la promoció económica local- i l'Associació de Comergos i Servicis
« de Burjassot perqué els esdeveniments i promocions revertisquen cada vegada mes en l'estructura deis

o establiments permanents, reemplacant gradualment les actuacions que tinguen una incidencia només

° efímera, amb criteris d'austeritat i d'eficiéncia de la despesa

« Quart. Anualment, l'Ajuntament de Burjassot, a través de CEMEF, SLU, empresa pública municipal que té
« encarregada la gestió de la promoció económica del municipi, amb l'Associació de Comergos i Servicis de
¡SÍ Burjassot, han d'elaborar conjuntament un programa anual d'actuacions de promoció local a desenvolupar al
.§ municipi.

> Cinqué. L'Ajuntament de Burjassot, amb l'objectiu d'afavorir el desenvolupament d'aquest acord, convé a
o subvencionar l'Associació de Comergos i Servicis de Burjassot amb la quantitat de 20.000 euros per exercici
.<S durant el període previst en aquest conveni, subvenció nominal inclosa en les bases d'execució del

d Pressupost General Municipal de l'Ajuntament de Burjassot.
o

5 Per aixó, l'Associació de Comergos i Servicis de Burjassot es compromet a justificar la despesa de

2 Pesmentada aportado mitjangant la presentado definitiva de factures una vegada les actuacions objecte del

s* programa anual d'actuació hagen tingut lloc.

(3 Sisé. L'Associació de Comergos i Servicis de Burjassot col-laborará amb l'Ajuntament de Burjassot en totes

Í aquelles actuacions en qué li no requerisca, com ara:

UJ

1. L'actualització de dades del comerg associat.

2. L'execució de campanyes d'animació comercial.

3. La planificació conjunta amb CEMEF, SLU -empresa pública municipal que té encarregada la gestió
de la promoció económica local- del programa anual d'actuacions.

4. L'esment de la participado i del patrocini de l'Ajuntament de Burjassot i de CEMEF, SLU, en

qualsevol acció de comunicació i publicitat.

5. La promoció de Pus del valencia en el marc del Reglament de Normalització del Valencia de

Burjassot.
6. Promoure entre els seus associats la utilització preferent del Servei de Promoció d'Ocupació i

Formado de CEMEF, SLU, com a eina de selecció de recursos humans i de formació per ais seus

associats.
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7. A mes de la participado que es puga requerir en moments determinats d'acord amb els temes a

tractar, el seguiment d'estudis, l'impuls de nous projectes i, en general en totes les altres qüestions en
qué caiga la seua col-laborado.

Seté. Aquest conveni, que ha de ser elevat al Pie de l'Ajuntament perqué el ratifique, produirá efectes a partir
del dia 1 de gener de 2013 i tindrá una vigencia anual, amb prórroga tácita per un altre període igual, fins a un
máxim de quatre anys en total, llevat de denuncia expressa anterior per alguna de les parts.

En prova de conformitat, subscriuen aquest conveni en dos exemplars, all lloc i en la data ut supra.

Jordi Sebastiá i Talavera Daniel Gantes Redón

Acalde-President President de l'Associació de

Comergos i Servéis de Burjassot".

Vist l'lnforme d'lntervenció de data 18 de setembre de 2013, amb número d'operació 201300027029 i RC

000328, a carree del programa 431.48000 per un import de vint mil euros (20.000 €), «Conveni Associació
de Comerc i Servicis de Burjassot».

Vist l'informe de Secretaria núm. 41/2013, de data 23 de setembre de 2013.

Vist l'informe d'lntervenció núm. 113/2013, de fiscalització limitada previa, de data 23 de setembre de 2013.

Per tot aixó, eleva al Pie la proposta d'acord següent:

Primer. Aprovar el conveni entre l'Ajuntament de Burjassot i l'Associcació de Comerc i Servicis de Burjassot

per a la potenciado del comerc i la promoció económica del municipi de Burjassot, l'import global de la qual
ascendeix a la quantitat de vint mil euros (20.000,00 €).

Segon. Finangar tal conveni a carree de la partida 431.48000 «Conveni Associació de Comerciants de
Burjassot» (RC2013000328).

Tercer. Facultar l'alcalde-president per a la signatura del conveni i de tots els documents que caiga per a la
tramitado.

Quart. Procedir al pagament de deu mil euros (10.000,00 €) i, una vegada justificats aquests, liquidar el total
del conveni d'enguany».

Obert el torn d'intervencions, es produeixen les següents:

Peí grup Popular, Sonia Casaus manifesta que aquest conveni ha sigut acordat per ambdues parts i, per
tant, el Partit Popular també hi donará suport, pero matisant algunes coses. Demana que es corregisca la
denominado de l'associació, perqué a vegades posa 'servéis' i és 'servicis1.

Respecte del Consell Local de Comerc demana que s'utilitze i opina que aquest tema s'hauria d'haver tractat
allí i haver-ne fet partícips tots els grups municipals.

Diu que alguns acords son contradictoris amb el que diuen els Estatuís sobre el funcionament del Consell
Local de Comerg. Per exemple, l'acord quart diu que l'Ajuntament a través de CEMEF planificará amb
l'Associació la programado anual d'accions comerciáis. No obstant aixó, les associacions, en les reunions del
Consell Local, es queixen de la desprogramació que hi ha, perqué d'una banda actúa la Regidoria de Comerg
i Promoció Económica a través de CEMEF i les associacions de comerciants, i d'altra banda va la Regidoria
de Mercats amb l'associació del Mercat.

El Partit Popular considera que hauria d'estar cohesionada aquesta programado i hauria d'haver-se tingut en
compte en aquest conveni.

Afirma que aquest conveni pateix un drástic retall d'un 70% i, a mes, no preveu res sobre la problemátic d'un
deis eixos comerciáis mes importants, com és el del carrer Jorge Juan.

Peí grup Bloc-Compromís, Emili Altur contesta a la Sra. Casaus que podia haver aportat alguna idea
abans d'aquesta sessió, pero que de totes maneres tindrá en compte les que ha exposat adés per al próxim
conveni.
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Afirma que el Consell Local de Comerc és el que mes s'utilitza en aquest Ajuntament i quant ais retalls

efectuats, foren aprovats i consensuats per tots els comerciants després d'una reunió mantinguda amb ells.

g Aquesta és la diferencia. I posats a dir-ho tot, també acceptaren que l'encárrec de Promoció Económica

| s'augmentara respecte de l'any anterior en 80.000 euros.

° Peí grup Socialista, Olga Camps manifesta, sobre la possible discrepancia que ha insinuat la regidora del
Partit Popular, Sonia Casaus, entre la Regidoría de Comerc i la de Mercats, que és absolutament falsa. La

■3 Regidoría de Mercats era perfectament coneixedora del conveni subscrit entre CODEMER i l'Ajuntament,

I igual que en el seu moment era perfectament coneixedora del conveni que se subscrigué entre les
| associacions de mercats i el mercat ambulant amb l'Ajuntament, per descomptat amb la intervenció de

o, CEMEF, que per aixó porta Promoció Económica i també col-labora amb aquesta Regidoría de Mercats.

J Peí grup Popular, Sonia Casaus manifesta que no ha dit que no es reunirá el Consell Local de Comer? sino

I que no es tracten en ell els temes ¡mportants, que el regidor de Promoció Económica, d'una banda, i la
| regidora de Comer?, d'una altra, es reunisquen de manera conjunta i arriben junts a un acord.

y. Diu que ni ha hagut queixes en les associacions per haver-se planificat coses des d'una área determinada

^ sense que l'Associació de Comerciants se n'haja assabentat. Diu que aquest conveni és semblant al de l'any

£ 2008 i que no han tingut en compte el panorama actual, tenim un Consell Local de Comerc que es podia

° haver inclós en el conveni i have-ne millorat el contingut.

£ Finalment, sol-licita que totes les compres efectuadas per part de l'Ajuntament o de I'IMCJB es realitzen al

¿§ comer? local, que és molt complet, variat i de qualitat.

o

S Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie, per unanimitat, acorda aprovar en els termes exactes, la proposta
S anteriorment transcrita, que ha rebut el dictamen de la Comissió Informativa d'Hisenda i Economia de 24 de
« setembre de 2013.
8

S SECRETARIA

> E2. SECRETARIA. ESCRIT DE RENUNCIA A LA CONDICIÓ DE REGIDOR D'AQUEST AJUNTAMENT
I PRESENTAT PER JESÚS ANTUÑA HIGUERAS (EXP. 000123/2013-00)

S Vista la proposta del delegat de l'área, transcrita tot seguit:
g

5 «Vist l'escrit de data 24 de setembre de 2013 de Jesús Antuña Higueras (DNI núm. 73 770 969 X), regidor de

^ l'Ajuntament de Burjassot peí Partit Popular (PP), en el qual presenta la seua renuncia al carree regidor a
«" causa de motius estrictament personáis sobrevinguts, que requereixen la seua atenció i li dificulten en gran

| manera compatibilitzar amb normalitat el seu temps amb el que requereix l'activitat política.

Vist que en les eleccions locáis celebrades el 22 de maig de 2011, la candidatura del Partit Popular (PP) en el
I municipi de Burjassot (Valencia), el següent regidor en l'ordre de coHocació, a partir de l'últim electe, és José

Manuel Molins Peñalver, segons apareix en l'edicte de la Junta Electoral de Zona de Valencia, sobre la

proclamació de candidatures en les esmentades eleccions, publicat en el Butlletí Oficial de la Provincia de

Valencia núm. 97, del dia 26 d'abril de 2012.

Ates el que disposa l'article 9.4 del RD 2568/1986, de 28 de novembre peí qual s'aprova el Reglament
d'Organització, Funcionament i Régim Jurtdic de les Entitats Locáis, segons el qual la renuncia és una de les

causes per les quals es pot perdre la condició de regidor.

De conformitat amb el que estableix tant l'article 182 de la Llei orgánica 5/1985, de 19 de juny, del Régim
Electoral General, referent al procediment a seguir en el cas de defunció, incapacitat o renuncia d'un regidor,
com en la Instrucció de 10 de juliol del 2003, de la Junta Electoral Central, sobre la substitució de carrees

representatius locáis.
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Per tot aixó, proposa al Pie de l'Ajuntament l'adopció de l'acord següent:

Primer. Prendre coneixement de la renuncia al carree de regidor de l'Ajuntament de Burjassot, presentada

per Jesús Antuña Higueras, fins ara regidor electe peí Partit Popular (PP).

Segon. Remetre el certificat de l'acord adoptat a la Junta Electoral Central, ais efectes que expedisca la

credencial del següent candidat, José Manuel Molins Peñalver, a qui correspon cobrir la vacant atenent al seu

ordre de coMocació en la candidatura presentada peí Partit Popular (PP) en aquest municipi en les eleccions

locáis celebrades el 22 de maig de 2011.

Finalitzat el torn d'intervencions, el Pie de l'Ajuntament, acorda quedar assabentat de la proposta anteriorment

transcrita sobre la renuncia al carree de regidor presentat per Jesús Antuña Figueres.

Peí grup Popular, Jesús Antuña pren la paraula per a explicar els motius de la seua renuncia al carree com

a regidor d'aquest Ajuntament, per raons estrictament personáis, i afig que ha sigut un orgull formar part del

grup de l'oposició pero també deis vint-i-un regidors que formen l'Ajuntament de Burjassot. Agraeix al seu

grup que haja comptat amb ell per a anar en les Kistes electorals passades; a la seua portaveu, Cristina

Subiela, per la confianga dipositada en ell, i ais seus companys, per la comprensió que están tenint i demana

que accepten a seua dimissió, i com a veí de Burjassot, estará sempre vigilant. Acaba la seua ¡ntervenció

donant les grácies a tots.

L'alcalde manifesta que la política i el servei ais ciutadans no s'exerceix només a través d'un carree i sap que

Jesús continuará fent sempre, mentre puga, aquest servei cívic i aquesta vocació que l'ha portat a estar amb

nosaltres i que ha sigut un plaer tindre'l com a regidor en aquest Ajuntament.

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que les grácies cal donar-li-les a Jesús per la seua lleialtat i

per acompanyar-los durant dos anys. Diu que és un gest molt lleial i molt responsable per la seua banda, no

sois amb el grup sino amb els veíns, adoptar aquesta postura, quan no es poden exercir les funcions per les

circumstáncies que siguen i a pesar de li hágem demanat que no se n'anara. Dir-li que és gran i ressaltar la

seua elegancia i lleialtat. Seguirán sempre sent companys i li desitja el millor.

Peí grup Socialista, Rafa Garda, manifesta que ha sigut un plaer haver compartit amb Jesús aquest temps,

encara que haja sigut en partits diferents. Que és molt digne per part d'un polític dimitir si considera que, per

circumstáncies, en aquest cas personáis, no puga atendré la seua responsabilitat institucional. És un pas dur
que l'honra i desitja que els projectes i iniciatives que tinga des d'aquest moment li vagen molt bé.

Peí grup Bloc-Compromís, Emili Altur manifesta que, des del seu grup, té tot Taféete i tota l'estima i que

els motius que l'han portat a prendre aquesta decisió l'enorgulleixen com a persona.

El Pie en queda assabentat.

14. PRECSI PREGUNTES

-Peí grup Popular, Cristina Subiela formula els següents:

1. Reitera les preguntes formulades en el Pie ordinarí de juny de 2013, sobre un funcionan que treballa

com a peo jardiner en aquest Ajuntament des de 1999, que ha sol-licitat Padequació de les seues

tasques o la reubicació en un altre lloc.

2. Prega que s'explique l'assumpte relacionat amb la sentencia del Jutjat de Primera Instancia i

Instrucció de Paterna en la qual es desestima la demanda formulada per aquest Ajuntament de la

qual es va donar compte en la Junta de Govern de 29 de juliol del 2013.

3. Quins criteris se segueixen per a donar compte en el Pie d'algunes sentencies i d'altres no?

-Peí grup Popular, Sonia Casaus formula els següents:

1. Reitera la pregunta formulada en el Pie ordinari de juliol del 2013, sobre el contráete de Millora de

Mobilitat i Enllumenat Públic en qué l'import del certificat és de 0 euros.

2. Reitera la pregunta formulada en el Pie ordinari de juliol de 2013 sobre possibles contractas amb el

Sr. Castañar, exgerent de Burjatec, SL, i comunica el nom de l'empresa a qué suposadament

pertanyen els servéis contractats i que es denomina BEE.

3. Prega que es contesten les preguntes formulades en plens passats.
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4. Quina formado té el funcionan anomenat per Decret de 29 de juliol per a exercir les funcions de

Tresoreria en I'IMCJB? Está qualificat per a exercir-hi tal carree?

5. Han reparal la cornisa de la facana de l'Ajuntament?

6. El portaveu socialista ha dit en aquest Pie que han hagut de comprar a Palma de Mallorca peces

d'una caldera del CoHegi Públic Villar Palasí perqué eren molt antigües i hem vist que VIMCJB ha

encarregat íullets a impremtes de Saragossa i Barcelona. Teñen els comercos de Burjassot les seues

maquináries molt velles i s'ha de demanar a aqüestes ciutats?

Respostes donades a alguns deis precs i preguntes formulats

-L'alcalde respon a la tercera qüestió formulada per la regidora del Partit Popular, Sonia Casaus manifestant

que es preocupará perqué ais regidors del Partit Popular els arriben les respostes com mes prompte millor

pero que a vegades es reiteren preguntes que ja han sigut contestades.

-El regidor de l'Área d'Hisenda, Emili Altur respon a la segona qüestió formulada per la regidora del Partit
Popular, Sonia Casaus, manifestant que amb aquest senyor, relacionat amb l'empresa pública Burjatec, s'ha

querellat criminalment i que demá esbrlnará si hi ha algún contráete o pagament a provetdors a aquesta

empresa i a primera hora tindrá la resposta.

-El regidor de l'área de Governació, Rafa García, respon:

1. A la quarta qüestió formulada per la regidora del Partit Popular, Sonia Casaus, manifestant que les

funcions de Tresoreria de I'IMCJB están delegades en una funcionaría que té la titulació que

correspon.

2. A la primera qüestió formulada per !a portaveu del Partit Popular, Cristina Subiela, manifestant haver

rebut en el dia de hui l'informe, que llig i espera que amb acó quede prou clara la resposta:

"El 2011 fou la seua última revisió médica reaiitzada per la Mutua; hi ha un informe que el

classifica com a apte amb limitacions per a la realització del seu treball habitual de peo jardiner, i

que identifica una serie de limüacions i treballs que no pot realitzar. Aquest resultat fou notificat a

l'interessat i ais caps de la Brigada d'Obres, ais efectes de l'assignació correcta de tasques. No

s'ha rebut en aquest Ajuntament cap informe de la Inspecció de Treball referit a aquest

treballador. Aquest treballador agafá la baixa per incapacitat labora! el 3 de juliol de 2012, fins a

l'actualitat, és a dir encara no s'ha incorporal. Estant de baixa el treballador va sol-licitar, amb

data 29 de gener de 2013, canviar el lloc de conserge del coHegi Miguel Bordonau. El treballador

és peo de l'Administració Especial i el lloc de conserge está classificat com a conserge i de

l'Administració General; les funcions i classificacions no son iguals. El treballador va esgotar, amb

data 2 de juliol de 2013, la durada máxima de 365 dies i l'lnstitut Nacional de la Seguretat Social li

va reconéixer una prórroga per un termini máxim de 180 dies, per la qual cosa a partir d'aquesta

data ell cobra directament de la Seguretat Social. No és possible realitzar una revisió de vigilancia

de la salut per part de la Mutua ais treballadors que estiguen de baixa ja que, óbviament, mentre

estiguen de baixa no están en condicions de treballar. No obstant aixó, a ell, igual que a tots els

treballadors que estiguen de baixa de Marga durada, quan es reincorpore al seu lloc de treball en

donar-li Taita el seu metge de capcalera li demanarem a realitzar la corresponent vigilancia de la

salut i actuarem segons l'informe medie emés. Per tot aixó, cal esperar fins que el treballador es

reincorpore al seu lloc de treball i passe després la vigilancia de salut i el metge de la Mutua

emeta un informe per a poder avaluar la situado».

I no havent-hi altres assumptes per tractar, el presiden! alca la sessió, de la qual, com a secretan, certifique i

signe junt amb l'alcalde.
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ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA DEL PLENO N» 2013000013, CELEBRADA EL DÍA
24 DE SEPTIEMBRE DE 2013

ASISTENTES

Alcalde-presidente:

Jordi Sebastiá i Talavera

Concejales:

Emili Altur i Mena

Rafael Garda García

Olga Camps Contreras

Susana Marco Alarcón

José Ruiz Cervera

Sonia Blasco González

Manuel Mondragón Jiménez

Ms Luz Andrés Bonell

José Blanco Calvo

MB Cristina Subiela Escriba

Sonia Casaus Lara

Antonio José Mir Ballester

Julián Carrillo Berruga

Vicente Valero Hernández

Ma José Bartual Martínez

Maximiano Fernández Jiménez

Salomé Andrés Cátala

Cristina Tribaldos Perales

Secretario:

José Rafael Arrebola Sanz

Interventora:

M" Carmen Aparisi Aparisi

No asisten:

Manuel Pérez Menero, concejal, quien excusa su asistencia.

Comienzo: 20.04 h

Finalización: 21.33 h

Lugar: Salón de sesiones

DESARROLLO DE LA SESIÓN

A la hora indicada, se reúnen en la sala de reuniones de este Ayuntamiento los concejales antes
mencionados, bajo la presidencia del alcalde-presidente del Ayuntamiento, para celebrar la sesión ordinaria
del Pleno, en primera convocatoria. Actúa como secretario el que lo es de la corporación.

Comprobada la asistencia de miembros suficientes para constituirse válidamente el Pleno, el alcalde declara
abierta la sesión y entra seguidamente a tratar los asuntos que componen el orden del día.

ASUNTOS TRATADOS

1. LECTURA Y APROBACIÓN, EN SU CASO, DEL BORRADOR DEL ACTA DE LA SESIÓN ANTERIOR

El secretario da cuenta de las actas de las sesiones anteriores, n9 8, 9 10 y 11, de fechas 13 y 25 de junio y
12 y 23 de julio de 2013, respectivamente, cuyos borradores se han repartido junto con la convocatoria de
esta sesión.

Abierto el turno de intervenciones, únicamente se produjo la siguiente respecto al borrador de acta n911, de
fecha 23 de julio de 2013, en la que:
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Por el Partido Popular, Sonia Casaus manifiesta que ha observado un error en la votación del punto

número 10 relativo a «Gobernación. Moción del grupo municipal Partido Popular sobre la condena de los

incidentes ocurridos el pasado 16/11/2012 ante las puertas de la sede del Partido Popular en Burjassot

£ (expte. 000129/2013-01.02.02)», que procede rectificarlo en los siguientes términos:

2 Donde dice:
o

8 «Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno, por once votos a favor (8 PSOE, 2 Bloc y 1 EU) y

-> diez votos en contra (10 PP), acuerda aprobar, en sus propios términos, la propuesta anteriormente

I transcrita, que ha sido dictaminada por la Comisión Informativa de Gobernación de 18 de julio de
1 2013».

c Debe decir:
i

§ «Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno, por veinte votos a favor (8 PSOE, 10 PP y 2 Bloc) y

| un voto en contra (1 EU), acuerda aprobar, en sus propios términos, la propuesta anteriormente
? transcrita, que ha sido dictaminada por la Comisión Informativa de Gobernación de 18 de julio de

u. 2013».
o

j° No se produjeron más intervenciones, tras lo cual el Pleno, acuerda, por unanimidad, aprobar las actas de las
% sesiones anteriores, n8 8, 9 10 y 11, de fechas 13 y 25 de junio y 12 y 23 de julio de 2013, respectivamente,

n tal como han sido redactadas por el secretario, con la rectificación anterior, relativa a la sesión n911, de 23 de

$ julio de 2013.

| 2. CORRESPONDENCIA Y PUBLICACIONES LEGALES

» El secretario da cuenta del recurso contencioso-administrativo, procedimiento ordinario n1 346/2013,

<Jj interpuesto por la Conselleria de Educación, Cultura y Deportes ante el Juzgado de IO Contencioso-
¡É Administrativo ng 9 de Valencia, contra el acuerdo de la Junta de Gobierno Local del Ayuntamiento de
•g Burjassot, de 15-07-2013, por el que se declara en situación de ruina el edificio principal del Colegio Público

ji San Juan de Ribera.

3 El Pleno queda enterado.

I
§ SECRETARÍA

H 3. SECRETARÍA. CONTROL Y FISCALIZACIÓN POR EL PLENO DE LOS DECRETOS DE ALCALDÍA-
£ PRESIDENCIA Y DE LOS DELEGADOS DE ÁREA, ASÍ COMO DE LOS ACUERDOS DE LA JUNTA DE
| GOBIERNO LOCAL (EXPTE. 000117/2013-00)

o

i Vista la propuesta del delegado del área, que a continuación se transcribe:

Ul

«De acuerdo con lo dispuesto en el artículo 42 del ROFRJ de las entidades locales, aprobado por RD
2568/1986, de 28 de noviembre, se da cuenta de las resoluciones dictadas por la Alcaldía y por los

concejales delegados de áreas en materia de su competencia, desde la nB 2198, de 16/07/2013, a la nB 2557,
de 15/09/2013, ambas inclusive. Así como de las actas de las sesiones de la Junta Gobierno Local del mes

anterior, correspondientes a las n° 26, 27 y 28, de 17, 22 y 28 de julio de 2013, respectivamente, a los

efectos de control y fiscalización de los órganos de gobierno municipal por el Pleno, competencia atribuida
por el artículo 22.a) y 46.2.e) de la Ley 7/1985, de 2 de abril, reguladora de las Bases del Régimen Local y

artículo 104 del ROF».

El Pleno queda enterado.
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BIENESTAR SOCIAL

4. BIENESTAR SOCIAL. MOCIÓN QUE PRESENTA EL GRUPO MUNICIPAL PSPV-PSOE SOBRE LAS
AYUDAS A LA ESCOLARIZACIÓN (EXPTE. 000077/2013-02)

Vista la propuesta del delegado del área, que a continuación se transcribe:

«El Grupo municipal del PSPV-PSOE de Burjassot, a través de su portavoz, Rafa García García, de

conformidad con lo previsto en el artículo 91.4 y 97 del Real Decreto 2568/1986, de 28 de noviembre, por el

que se aprueba el Reglamento de Organización, Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades

Locales, desea someter a la consideración del Pleno, para su debate y, en su caso, aprobación, de la

siguiente

MOCIÓN

Las decisiones que están adoptando, tanto el Gobierno de España como el Gobierno de la Generalitat

Valenciana, en la actual situación de crisis económica profunda que estamos viviendo, están generando una
sociedad fracturada.

Tras 18 años de gobierno del PP en la Comunitat y 20 meses en el gobierno de España, la educación está

experimentando un retroceso de dimensiones alarmantes. Un retroceso que está condicionando el presente y

el futuro de cientos de miles de estudiantes valencianos, un retroceso que está condicionando el presente y el
futuro de la Comunitat Valenciana.

El presente curso escolar va a caracterizarse por seguir incrementando los recortes materiales y humanos
que están causando un descenso irreparable en la calidad educativa y, lo que es más grave, una merma sin
precedentes en la igualdad de oportunidades.

Desde el PSPV-PSOE calificamos el curso pasado como el peor curso escolar de la democracia y todo indica

que el curso que ahora se inicia aún va a ser peor: los recortes generalizados en los presupuestos, tanto en
España como en la Comunitat Valenciana, han supuesto una disminución sin precedentes en el número de
profesores en todas las etapas educativas, el incremento de alumnos por aula, una drástica reducción de las

ayudas a las familias para la compra de libros de texto y otro material escolar, la desaparición de muchas

líneas de transporte, la disminución de las becas de comedor, el incremento de las tasas universitarias
acompañado de un recorte generalizado de las becas.

Los socialistas denunciamos que el PP esté retrocediendo varias décadas creando una educación

universitaria para ricos por culpa de la desmesurada subida de tasas que ha supuesto un gran sacrificio para
muchas familias y la imposibilidad del pago de las mismas para otras.

Con el Gobierno del PSOE se logró que las becas fueran un derecho no sujeto a la disponibilidad
presupuestaria y que se llegara al máximo histórico en becarios y cuantías, haciendo así efectiva la necesaria
igualdad de oportunidades. Una beca es para compensar la desigualdad económica en el acceso a un
derecho, es una forma de garantizar que unos recursos más modestos no van a impedir a un joven poder
estudiar.

El pasado 19 de agosto se publicó el nuevo Real Decreto sobre becas en el que se endurecen los requisitos
para ser beneficiario de una beca y para mantenerla. Frente a esta irresponsabilidad del Gobierno de España,
nuestro municipio no puede permanecer ajeno, y es preciso un pronunciamiento claro que exija al Gobierno
de España y al Gobierno de la Generalitat Valenciana que respeten el derecho de los jóvenes a acceder o a
permanecer en la educación, en los distintos niveles educativos, sin tener dificultades añadidas o verse
excluidos de la misma por falta de recursos económicos.

El día 3 de septiembre, la Consellera de Educación, Cultura y Deporte anunció que las ayudas para la compra
de libros de texto iban a quedar reducidas a casos de extrema necesidad.

La nueva regulación de los requisitos para tener transporte escolar ha provocado que muchos alumnos hayan
perdido esta posibilidad y ha llegado a crear situaciones como que algunas madres hicieron el curso pasado
calendarios eróticos para poder pagar la línea de transporte.
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Por ello, proponemos al Pleno, mediante la presente moción, la adopción de los siguientes:

ACUERDOS

§ Primero. Instar al Gobierno de la Generalitat Valenciana a dotar las becas de libros de texto, transporte y
| comedor con una cantidad de al menos el presupuesto del año 2010, para que dispongan de estas ayudas
„ todas las familias que lo necesitan y a pagar a las familias, libreros y otras empresas las deudas pendientes
| por estos conceptos.

I Segundo. Instar al Gobierno de la Generalitat Valenciana a que modifique, para el curso 2013-14, las ayudas
¿ a becas de comedor y transporte, uniéndolas como se hacía hasta el curso pasado, para evitar que alumnos
g, con beca de transporte no puedan asistir al comedor por no tener recursos para pagarlo, o alumnos con

becas de comedor no tengan transporte escolar.

Tercero. Instar al Gobierno de España a que lleve a cabo una congelación de tasas universitarias a los
importes fijados para el curso 2011-2012.

y. Cuarto. Instar al Gobierno de España a que restituya los requisitos establecidos para la obtención de becas

^ por el Real Decreto 1721/2007 por el que se establece el régimen de las becas y ayudas al estudio a los
£ previos a la aprobación del Real Decreto 100/2012, de 29 de junio.

o

m Quinto. Instar al Gobierno de la Generalitat Valenciana a que adopte las medidas necesarias para la

8 cobertura de los precios públicos de matrícula para aquellos estudiantes que, por su situación económica
£ personal o familiar, no puedan afrontar el pago de los mismos».
§

u> Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

(O

« Por el grupo Popular, Cristina Sublela manifiesta que esta moción tiene una clara intención política porque

* llevamos 20 años con un sistema educativo que nadie calificaría como bueno. Hay que recordar que todas las

i* leyes en materia de educación que están en vigor en la actualidad fueron aprobadas por gobiernos socialistas

§ y son las que han llevado al sistema educativo a la situación actual.

■§ Que cuando se habla de recortes en los presupuestos generales del estado hay que recordar que en el año
| 2011 la reducción fue mayor y estaba gobernando el Partido Socialista. Que de todas las comunidades
.$ autónomas, la valenciana es la que más ha destinado a educación y más dinero ha invertido en ayudas de
á comedor y es la autonomía que, según el sindicato CCOO, la Comunidad Valenciana no está entre las

§ comunidades que ha reducido más profesorado.

2

Z Que respecto a lo que dice la moción sobre el fracaso escolar y la calidad en la educación hay que recordar

j que desde hace mucho tiempo aquí no se ha convocado la mesa de los técnicos sobre abandono escolar.

~ Que las afirmaciones de la moción son totalmente incorrectas y sin buena intención, son políticas y con un

0 poco de cinismo pues se está criticando lo que hacen o no otras administraciones y no quieren ver lo que se

1 está haciendo aqui.

UJ

Por el grupo Socialista, Rafa García justifica la ausencia del concejal Manuel Pérez Menero debido al

fallecimiento de su madre hace unas horas.

En cuanto a la intervención de la portavoz del Partido Popular sobre la intención política, cinismo y la falta de

veracidad de la moción, le recordó el daño que está haciendo el Partido Popular al estado de bienestar, pues

para ustedes, parece normal que solo estudien los ríeos pero para el Partido Socialista eso no es normal.
Según el ministerio de Educación hay un 3'1% menos de estudiantes becados que suponen 134 millones de

euros menos. El 59'3% menos de ayudas en libros de textos. El 50% menos en convenios con las

comunidades autónomas en programas de ayudas y gratuidad de libros.

Han subido las tasas para los alumnos universitarios. Hay más alumnos por aulas, menos profesores y

menos inversión en nuevas instalaciones.
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Que con la política que está llevando a cabo el Partido Popular, está perjudicando a una generación de

estudiantes que difícilmente encontrarán una salida en el sector de la educación. Y respecto a si esta moción

es o no, una moción política, no es el objeto de este debate porque las medidas que está adoptando el

Partido Popular no entran en el ideario político del Partido Socialista.

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que si al Partido Socialista no le gusta lo que está

haciendo el Partido Popular es que vamos bien. Que cuando dice que sólo pueden estudiar los ricos, hay que

recordar que en Burjassot había una beca universal (45 euros para primaría y 55 euros secundaria) que podía

soportar el presupuesto municipal que asciende a 23 millones de euros y esta ayuda ustedes la suprimieron,

priorizando en el Instituto Municipal de Cultura y Juventud del que es vicepresidente el portavoz Socialista,

con el gasto realizado en galas, publicidad, posters y folletos se podrían haber dado muchas de estas ayudas.

Todo es una cuestión de prioridades. En cambio, los municipios que más ayudas dan son los gobernados por

el Partido Popular.

Que si ahora se va a hablar de la deuda de la Generalitat, hay que recordar que consultado el informe de

Intervención a la Cuenta General, existe un pendiente de cobro de ejercicios cerrados, es decir, de 1998-

2011, que asciende a 8.764.000 euros de los cuales 5.600.00 vienen de los Capítulos 1, 2 y 3, impuestos,

tasas, multas y todos los ingresos que provienen del municipio y saldos de dudoso cobro de 8.900.000 euros.

Además hay 3.000.000 de euros en gastos financieros anuales por préstamos sacados aquí durante el

gobierno anterior y de lo que no se quiere hablar.

Por el grupo Socialista, Rafa García manifiesta que no pensaba hablar de la deuda de la Generalitat,

porque de lo que quiere hablar es de lo que dice, por ejemplo, el ministro Wert sobre los 10.000 universitarios

que se van a quedar sin beca y que 578.000 niños perderán la ayuda para libros de texto tras recortar la

ayuda en 67.000.000 de euros.

Que si hay que hablar de Burjassot, tenemos que decir que la conselleria ha reducido un 32% la subvención

para la EPA y este equipo de gobierno ha asumido el gasto para que pueda continuar abierta.

La Conselleria ha dejado a los niños sin ayudas para libros y por ello se ha impulsado un banco de libros para

los alumnos. Se ha negado a cambiar la caldera del Colegio Villar Palasí y en la última revisión se tuvo que ir

a Mallorca a comprar piezas porque ya no se fabrican. Se ha dejado este verano a los menores beneficiarios,

sin ayudas para la alimentación y se sabe perfectamente las medidas adoptadas por este ayuntamiento.

Que la Conselleria ha obligado al ayuntamiento a invertir casi dos millones de euros para adecuar el espacio

para el Colegio San Juan de Ribera y no tenemos ninguna respuesta.

Que es cierto que se ha de hablar de Burjassot, pero con datos, puesto que el ayuntamiento da el doble de

becas que la conselleria y se gasta en mantenimiento de colegios 285.000 euros.

El alcalde recuerda que en el debate de política general que ha tenido lugar hoy en les Corts, se ha

comentado, por parte del presidente de la Generalitat, una serie de once proyectos de inversión educativa,

pero ninguna de estas inversiones era para el municipio de Burjassot, por lo tanto, a fecha de hoy

continuamos sin noticias respecto a esa reforma integral del Colegio San Juan de Ribera.

Finalizado el tumo de intervenciones, se somete a votación la propuesta, resultando lo siguiente: diez votos a

favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromis, y 1 EUPV), diez votos en contra (10 PP).

Como el resultado de la votación ha sido de empate, se repite la misma, persistiendo el empate. Para

resolverlo, el alcalde hace uso de su voto de calidad (artículo 100.2 del ROF).

Tras lo cual, el Pleno, por once votos a favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromís, 1 EUPV y 1 alcalde), diez votos en

contra (10 PP), acuerda aprobar, en sus propios términos, la propuesta anteriormente transcrita, que ha sido

dictaminada por la Comisión Informativa de Gobernación de 19 de septiembre de 2013.

GOBERNACIÓN

5. GOBERNACIÓN. MOCIÓN DE LA ALCALDÍA DE HERMANAMIENTO ENTRE BURJASSOT Y LA
CIUDAD DE LANUVIO (ITALIA) SOBRE LA BASE DE LA FIGURA DEL TENOR LAURI VOLPI (EXPTE.
000020/2013-01)

Vista la propuesta del delegado del área, que a continuación se transcribe:
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AJUNTAMENT DE BURJASSOT

«Jordi Sebastiá i Talavera, alcalde de Burjassot, a l'empara del que estableixen els anieles 91.4 i 97 del ROF,

presenta al Pie, per a la seua considerado, la següent

§ MOCIÓ D'ALCALDÍA

° La figura del tenor italiá Giacommo Lauri Volpi és una de les mes importants de Topera al segle XX. Els crítics
í han valorat unánimement la qualitat i la versatilitat de la seua veu, considerada una de les millors del bel
■3 canto. Per motius sentimentals, Lauri Volpi va decidir instal-lar-se a Burjassot i fou ací on va acabar la seua
I vida, en una vil-la que encara es conserva, ubicada al carrer que actualment porta el seu nom.

l¿) A principis de l'any 2012, l'Ajuntament de Burjassot va rebre una comunicació de l'Alcaldia de Lanuvio, ciutat
I italiana propera a Roma on va náixer el reconegut tenor. El seu alcalde, Luigi Galieti, expressava la voluntat
5 de la ciutat d'iniciar un procés d'agermanament amb Burjassot, atesa la importancia de les dues ciutats en la

§ vida d'una figura tan important de la cultura europea, que servirá com a instrument d'intercanvi social i
I cultural.

u. Aprofitant un viatge personal, vaig visitar la ciutat de Lanuvio l'agost d'aquell mateix any, on vaig ser rebut per

^ Pie municipal i l'alcalde. Vaig teñir l'oportunitat de conéixer l'importantíssim patrimoni historie i cultural de la

£ ciutat i la corporació de la ciutat italiana va reiterar el seu desig d'anar endavant amb el procés

° d'agermanament. Una mesos mes tard, vaig ser convidat a participar, a través d'un missatge de vídeo, en un

0 congrés sobre la figura de Lauri Volpi, i el dia 1 de julio) de 2013, la Junta de Govern de la ciutat de Lanuvio

$ acordá encetar el procediment per a l'agermanament entre Burjassot i Lanuvio, així com autoritzar l'alcalde,

3 Luigi Galieti, a presentar la sol-licitud d'inici del procés d'agermanament entre els dos ajuntaments.

1 No hi ha dubte que l'agermanament entre ciutats de diferents llocs d'Europa és un instrument molt útil per
» avancar en la constitució d'una ciutadania europea, per tal com ens permet a tots els europeus conéixer millor

« altres realitats del nostre continent. La Unió Europea sosté que l'agermanament és un instrument extraordinari

<£ d'acció intercultural entre les diverses regions d'Europa.

s Per tot aixd, propose al Pie de l'Ajuntament de Burjassot, l'adopció del següent:

1 ACORD

| Únlc. Iniciar el procés d'agermanament entre Burjassot i la ciutat de Lanuvio, basat en un pacte d'amistat i en
| l'intercanvi cultural i huma dins la comunitat mes amplia d'Europa, sobre la base de la figura del tenor Lauri
° Volpi, que féu de les dues ciutats els seus espais vitáis fonamentals».
§

$ Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

| El alcalde, tras leer su moción, manifiesta que lo que se propone al Pleno es iniciar el proceso de
8 hermanamiento entre Burjassot y la ciudad de Lanuvio sobre la base de la figura del tenor Giacomo Laui
^ Volpi, que hizo de estas dos ciudades su espacio vital fundamental.

m Explica que los hermanamientos dependen mucho de las posibilidades de los municipios para realizar
intercambios culturales y Burjassot, como un primer inicio, ha incorporado las clases de italiano en la oferta
cultural del Instituto Municipal de Cultura y Juventud y otras futuras corporaciones tendrán el papel de

fortalecer este hermanamiento si el Pleno vota a favor de esta propuesta.

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que su grupo está totalmente de acuerdo con la moción y
desea que este hermanamiento en homenaje al tenor Lauri Volpi, que vivió y murió en Burjassot, no quede

sólo en el nombre de una calle.

Recuerda que en 2003 se creó en Burjassot la Fundación Lauri Volpi, que tenía por objeto el estudio, la
recuperación, la promoción, la divulgación y la profundización en la obra del tenor Lauri Volpi. Y se extinguió
en 2010 sin haber tenido actividad alguna, a excepción de dos conciertos en 2006. A pesar de ello, se sigue
diciendo que todavía existe esa fundación y se está pagando un dominio (fundacionlaurivolpi.org) pese a que

la web nunca ha existido.
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Explica que desde 2007 se consignan, en los presupuestos del Instituto, créditos para dos fundaciones, la de

Lauri Volpi y la de Vicent Andrés Estellés, pero el dinero solo se ha destinado a la segunda; a la de Lauri

Volpi no se le ha dado ningún dinero Y a partir de 2008 esta fundación ya no aparece en la memoria del

Instituto Municipal de Cultura y Juventud. Y la propia hija del tenor dijo, en una entrevista que le hicieron en la

radio, que el consistorio nunca llegó a inicial este proyecto.

A pesar de todo ello, espera que esta moción sirva para reconocer y hacer justicia a esta figura, ya que

Burjassot ha tenido el privilegio de haya vivido en el municipio uno de los mejores tenores del mundo.

Por el grupo Socialista, Olga Camps manifiesta que su grupo va a apoyar la moción porque este

hermanamiento es una muestra de respeto a la figura del tenor por parte de todos los grupos municipales y

una apuesta a la cultura. A continuación:

Ya que lo habitual es tratar temas burocráticos, jurídicos y económicos, voy a aprovechar uno de esos

poco momentos que se dan en el Pleno de Burjassot para ensalzar la figura de este gran tenor,

burjasotense de adopción, de esta voz que se ha descrito como única, poderosa vibrante, armoniosa,

melódica. De esta figura del bel canto nacida en Lanuvio, pero que vivió desde 1964 y hasta su muerte

en Burjassot, junto a su mujer María Ros.

Cómo no, una mujer, María Ros, valenciana, alicantina de nacimiento, que sacrificó su carrera como

cantante por su mando, por estar junto a él, por acompañarle en sus viajes, por períeccionar la técnica

vocal de su esposo. Una gran mujer al lado de un gran hombre que, por las condiciones culturales y

morales de la época estuvo detrás de él.

Giácomo Volpi, que así se llamaba, se añadió el Lauri por diferenciarse de otros cantantes italianos de

la época. Se quedó huéríano a los 11 años y con gran esfuerzo consiguió grandes logros antes de

convertirse en tenor de renombre internacional.

Fue llamado héroe de guerra por sus arriesgados actos heroicos en las trincheras durante la I Guerra

Mundial, ascendiendo de soldado raso a capitán del ejército italiano, mientras deleitaba a sus

compañeros entre batalla y batalla con su voz.

Escribió numerosas obras, una de ellas autobiográfica, llamada El equivoco. Estudió arqueología y

canto y estudió la carrera de derecho, caminando vanos kilómetros al día desde su ciudad hasta las

bibliotecas de Roma de donde sacaba los libros para poder estudiar por falta de recursos económicos,

aunque tenía el apoyo de su tía, que le acogió cuando se quedó huéríano.

Fue un filántropo con sus conciudadanos de Burjassot; conocido por su generosidad, por sus

donaciones económicas a la Cruz Roja.

Desafiando a la ciencia médica y a la propia naturaleza, estuvo cantando hasta más allá de los 80

años.

Es por todo ello, este pequeño homenaje al tenor, además de ser una buenísima iniciativa que reportará

importantes beneficios culturales para Burjassot.

El alcalde, para finalizar el turno de intervenciones y dado que esta sesión del Pleno se está siguiendo por

Internet, pronuncia unas palabras en italiano dirigida a la ciudad de Lanuvio que está siguiendo la sesión del

Pleno por Internet.

Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno, por unanimidad, acuerda aprobar, en sus propios términos, la
propuesta anteriormente transcrita, que ha sido dictaminada por la Comisión Informativa de Gobernación de

19 de septiembre de 2013.
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AJUNTAMENT DE BURJASSOT

6. GOBERNACIÓN. MOCIÓN DEL GRUPO BLOC-COALICIÓ COMPROMÍS SOBRE LA MEJORA DE LA
CALIDAD DEL SERVICIO DEL METRO, EN LOS TRAMOS DE LA LÍNEA 1 Y 3 EN SU PASO POR
BURJASSOT (EXPTE. 000021/2013-01)

§ Vista la propuesta del delegado del área, que a continuación se transcribe:

® «Emili Altur Mena, portaveu del grup BLOC Nacionalista Valenciá-Coalició Compromís a l'Ajuntament de
§ Burjassot, a l'empara del que disposa l'art. 91.4 del Reglament d'Organització, Funcionament i Régim Jurtdic
-^ de les Entitats Locáis, d'acord amb l'art. 97.3 de l'esmentat text reglamentan, presenta al Plenari per al seu
1 debat i aprovació si s'escau, lasegüent

£ MOCIÓ
g>

ce Una bona oferta de transports coHectius estimula la seua utilització i contríbueix a fer que la poblado opte per
este mode de transpon. Per a l'Ajuntament de Burjassot ós una prioritat potenciar el transport col-lectiu, per
moltes raons com reducció de la contaminado, de l'accidentalitat, de la congestió, etc., indiscutibles per a
qualsevol administrado pública.

y. Les freqüéncies del metro van tindre una última millora en setembre de 2009 amb la qual es va obtindre un
^ increment del nombre d'usuaris.
(O

co

2 Al febrer de 2012 es va aplicar una primera reducció en la quantitat de convois en les hores punta, que van
* disminuir en un 40%.
8

™ Durant els primers mesos de 2013 s'ha aplicat una nova reducció consistent a estendre els horaris de festius i
g estiu ais dies no lectius.

S
«o Estes retallades han castigat a milers d'usuaris i els han obligat a recorrer a altres mitjans de transport per a poder

« complir els seus horaris laboráis, cosa que ha redundat en una baixada d'ocupació deis trens peí mal servid.
O)

¡5 En resum, hem tornat a freqüéncies deis anys 80, de fa mes de 30 anys, per a una poblado que s'ha duplicat en
■2 estos anys i que arriba ja a 200.000 persones.

I
> Per aixó, els grups que presentem aquesta moció estem molt interessats a millorar la qualitat del servid de metro,

° especialment la seua freqüéncia, ja que una major freqüóncia possibilitará que tornen a augmentar els usuaris.

á Ferrocarrils de la Generalitat va escometre unes obres de modemització de la Itnia per a permetre majors

o freqüéncies, com així es va demostrar durant els anys en qué van funcionar mes freqüéncies de 15 minuts. A

5 mes, hi ha suficients convois per a permetre eixes freqüéncies. I no hi ha obstacles técnics per a implantar els 15

* minuts a tota la jornada.

á
~ D'altra banda, cal ressaltar que en les árees metropolitanes d'altres grans ciutats com Madrid, Barcelona o Bilbao,

o els trens metropolitans per a poblacions amb distancies des de la capital de no molt mes de 20 quilómetres, com

¡I és el nostre cas, teñen unes freqüéncies que oscil-len entre 5 i 15 minuts.

ni

A mes a mes, considerem que cal introduir elements de racionalització en els horaris estudiant les freqüéncies de

totes les línies per a equilibrar-les. A tal! d'exemple, creiem que no és lógic que arriben a Torrent 202 servéis al

dia, a Paterna només 72 servéis i fins a Llíria tan sois 41 servéis.

D'altra banda, l'horari nocturn acaba molt prompte (a les 22.23 des d'Ángel Guimerá), i aixó fa que moits
usuaris hagen de recorrer al vehicle privat per a poder tornar a casa.

Per tot aixó, considerem que la Generalitat ha de donar les orientacions necessáries a la gerencia de Ferrocarrils

de la Generalitat perqué racionalitze les freqüéncies de totes les línies i prioritze les de la Ifnia 1 en el tram

Paterna-Llíria.
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ACORDS

Primer. Sol-licitar a la Generalitat Valenciana per ais trams de la línies 1 i 3 al seu pas per Burjassot:

e) L'aplicació immediata de les freqüéncies actuáis durant tots els dies laborables, ¡ncloent-hi els

laborables lectius, i també els mesos d'estiu excepte el mes d'agost.

f) La implantado de les mateixes freqüéncies de 15 minuts tal com estaven establides abans de les

retallades de febrer de 2012.

g) Afegir un altre servei de nit en direcció Llfría.

h) El compromís d'implantar les freqüéncies de 15 minuts en el tram esmentat durant tota la jornada

laboral abans d'acabar Tactual legislatura.

Segon. Que es trasllade el present acord a juntes de barrí, associacions de veíns, Plataforma 15 Minuts, a la

Consellería d'lnfraestructures i a Ferrocarrils de la Generalitat Valenciana».

Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

Por el grupo Bloc-Compromís, Emlll Altur explica brevemente el contenido de su moción

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que su grupo votará a favor de moción.

Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno, por unanimidad, acuerda aprobar, en sus propios términos, la

propuesta anteriormente transcrita, que ha sido dictaminada por la Comisión Informativa de Gobernación de

19 de septiembre de 2013.

7. GOBERNACIÓN MOCIÓN DEL GRUPO MUNICIPAL BLOC-COALICIÓ COMPROMÍS SOBRE LA
MODIFICACIÓN DE LA FÓRMULA EN LA TOMA DE POSESIÓN DE CONCEJALES DE ESTE
AYUNTAMIENTO POR UNA QUE INCLUYA, ADEMÁS, EL ESTATUTO DE AUTONOMÍA (EXPTE.
000022/2013-01)

Vista la propuesta del delegado del área, que a continuación se transcribe:

«Emili Altur Mena, portaveu del grup Bloc Nacionalista Valenciá-Coalició Compromís a l'Ajuntament de

Burjassot, a l'empara del que disposa l'art. 91.4 del Reglament d'Organització, Funcionament i Régim Juridic

de les Entitats Locáis, d'acord amb l'art. 97.3 de l'esmentat text reglamentan, presenta al Pleper al seu debat i

aprovació, si escau, la següent

MOCIÓ

Des de l'aprovació de l'Estatut d'Autonomia els valencians i les valencianes ens hem dotat d'una eina

d'autogovern que ens permet decidir quins son els camins que, democráticament volem seguir com a poblé.

L'Estatut i la Generalitat Valenciana representen l'expressió del máxim grau de sobirania política que els

valencians i les valencianes hem gaudit des que van ser abolits els Furs al 1707 i és per aixó que han de

tindre la máxima consideració des d'un punt de vista institucional i simbólic. És en estes dates properes al 9
d'Octubre, commemoració de l'entrada a Valencia del Rei Jaume I el 1238 i dia deis valencians i valencianes,

quan té mes sentit considerar la importancia de donar a l'Estatut Valencia i a la Generalitat Valenciana el

tractament simbólic que es mereixen com a llei marc a tot el terrítori valencia i com a máxim órgan del nostre
autogovern.

ACORDS

Primer. Que el jurament o promesa que efectúen els regidors i les regidores de l'Ajuntament de Burjassot a la
presa de possessió tinga la següent fórmula en valencia:

Jure (o promet) per la meua consciéncia i honor acomplir fidelment les obligacions del carree de
Regidor amb lleialtat al Rei i guardar i fer guardar la Constitució com a norma fonamental de t'Estat i
també guardar i fer guardar l'Estatut d'Autonomia.

I en castellá:

Juro (o prometo) por mi conciencia y honor cumplir fielmente las obligaciones del cargo de Concejal
con lealtad al Rey y guardar hacer guardar la Constitución como norma fundamental del Estado, y
también guardary hacer guardar el Estatuto de Autonomía.
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Segon. Elevar esta proposta a la Federado Valenciana de Municipis i Provincies per tal que estudie la
possibilitat que esta formula de jurament o promesa siga l'utilitzada a tots els municipis valencians.

£
§ Visto el informe del Secretario n9 40/2013, de 20 de septiembre de 2013».

Z Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

-> Por el grupo Bloc-Compromis, Emill Altur manifiesta una breve explicación de su moción

| Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que su grupo no tiene ningún inconveniente en que se
ó, añade esta fórmula en el juramento.

I
í Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno, por unanimidad, acuerda aprobar, en sus propios términos, la
S propuesta anteriormente transcrita, que ha sido dictaminada por la Comisión Informativa de Gobernación de

| 19 de septiembre de 2013.

o.

H HACIENDA Y ECONOMÍA

I 8. RENTAS Y EXACCIONES. DAR CUENTA DEL INFORME DE INTERVENCIÓN N" 104/2013 RELATIVO
3 AL CUMPLIMIENTO DE LAS OBLIGACIONES TRIMESTRALES DE SUMINISTRO DE INFORMACIÓN
£ DE LA LEY 2/2012 LOEPSF, DESARROLLADA POR LA ORDEN HAP/2105/2012. Expediente:
í 000146/2013-07

<g Vista la propuesta del delegado del área, que a continuación se transcribe:

2 «INFORME DE LA INTERVENCIÓN 104/2013

§ CUMPLIMIENTO DE LAS OBLIGACIONES TRIMESTRALES DE SUMINISTRO DE INFORMACIÓN DE LA
3 LEY 2/2012 LOEPSF, DESARROLLADA POR LA ORDEN HAP/2105/2012.

O
w

I I. NORMATIVA APLICABLE
OQ

§ • Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases de Régimen Local.

$ • Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 marzo, por el que se aprueba el Texto Refundido de la Ley
I- Reguladora de las Haciendas Locales (en adelante rdl 2/2004).

I • RDL 500/1990, de 20 de abril, por el que se desarrolla el capítulo primero del título sexto de la Ley
o 39/1988.

¿ • Orden EHA 3565/2008, de 3 de diciembre, por la que se aprueba la estructura de los presupuestos

de las entidades locales.

• Ley Orgánica 2/2012, de 27 de abril, de Estabilidad Presupuestaria y Sostenibilidad Financiera.

• Orden HAP/2105/2012, de 1 de octubre, por el que se desarrollan las obligaciones de suministro de

información previstas en la Ley Orgánica 2/2012, de 27 de abril, de Estabilidad Presupuestaria y

Sostenibilidad Financiera.

II. ANTECEDENTES DE HECHO

Resultando que la Ley Orgánica 2/2012, de 27 de abril, de Estabilidad Presupuestaria y Sostenibilidad

Financiera, en adelante LOEPSF, regula el principio de transparencia como base del funcionamiento de las

Administraciones Públicas, y para ello resulta clave la rendición de cuentas y el control de la gestión pública

para contribuir a generar confianza en correcto funcionamiento del sector público.
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La importancia de este principio ha llevado al legislador a establecer en el artículo 6 de la LOEPSF. la

obligación de las Administraciones Públicas de suministrar toda la información necesaria para el cumplimiento

de las disposiciones de la citada Ley, y de las normas y acuerdos que se adopten en su desarrollo, y

garantizar la coherencia de las normas y procedimientos contables, así como la integridad de los sistemas de

recopilación y tratamiento de los datos.

Considerando que el desarrollo reglamentario a que se refiere el antedicho artículo de LOEPSF, lo ha

realizado el Ministerio de Hacienda y Administraciones Públicas, a través de la Orden HAP/2105/2012, de 1

de octubre, y en concreto, sobre las obligaciones trimestrales de suministro de información, se ha recogido en

su artículo 16.

Los artículos 14 y 16 de la Orden, sobre obligaciones mensuales y trimestrales de suministro de información

de las Comunidades Autónomas y las Corporaciones Locales, han entrado en vigor el 1 de enero de 2013,

de conformidad con la disposición transitoria única de la Orden..

Resultando que el artículo 4 de la Orden HAP 2105/2012, impone la centralización del cumplimiento de la

obligación de remisión y recepción de información "En las Corporaciones Locales, la intervención o unidad

que ejerza sus funciones."

Por todos los hechos y fundamentos de derecho descrito se emite el siguiente;

III. INFORME

Primero. Cumplimiento de la obligación de remisión de información

De conformidad con lo regulado en el artículo 4 de la Ley 2/2012, LOEPSF, y el desarrollo del mismo

realizado por la Orden HAP/2105/2012, de 1 de octubre, y en concreto con el contenido de los artículos 4 y 16

de la misma, esta interventora ha cumplido con su obligación de remisión de suministro de la información

trimestral correspondiente al segundo trimestre de 2013, en tiempo y forma, el pasado 27/08/2013.

Habiéndose volcado la totalidad de la información requerida por el Ministerio de Hacienda y Administraciones

Públicas a través de la plataforma telemática habilitada en la "Oficina Virtual de las Entidades Locales",

https^/servicíostelematicos.minhap.aob.es/Trimestrales/. se adjunta justificante de la remisión en anexo nfi1 al

presente informe.

Segundo. Justificación del informe y de su conocimiento por el Pleno.

Para suministrar la información requerida, correspondiente al segundo trimestre de 2013, y a pesar de que la

normativa, no exige de manera específica la elaboración de un informe ni su posterior tratamiento, esta

intervención considera necesario la elaboración del presente informe, que resume la información volcada, los

principales criterios de estimación seguidos, y que recoge las conclusiones respecto a las previsiones de

cumplimiento o de incumplimiento al cierre del ejercicio presupuestario de los objetivos de estabilidad

presupuestaria, de deuda pública o de la regla de gasto.

Hay que destacar que la propia plataforma telemática habilitada para el volcado de la información, recoge en

el apartado 4 "Cierre del informe de evaluación y firma", la necesidad de dar traslado al pleno de la

Corporación del resultado del informe de evaluación. El capítulo IV de la LOEPSF regula las medidas

preventivas, correctivas y coercitivas que el Gobierno, a propuesta del Ministerio podría, imponer a las

entidades locales, cuando se apreciase un riesgo de incumplimiento de los objetivos de estabilidad

presupuestaria, de deuda pública o de la regla de gasto al cierre del ejercicio, y las limitaciones

presupuestarias futuras que ello generaría.

Por otro lado, abundando en la necesidad de dar cuenta al Pleno, el Real Decreto 1463/2007, de 2 de

noviembre, que desarrollaba la Ley 18/2001, de Estabilidad Presupuestaria, establecía en su artículo 16.2 la

obligatoriedad de emitir informe de intervención de cumplimiento del objetivo de estabilidad y dar cuenta al

Pleno en los supuestos de expedientes de modificación de créditos. En la actualidad tras la entrada en vigor

de la LOEPSF y la Orden Ministerial de desarrollo sobre las obligaciones de suministro de información,

según contestación emitida por la Subdirección General de Estudios y Financiación de las Entidades Locales

a pregunta de Cosital Network, la verificación del cumplimiento de los objetivos de estabilidad y de la regla de

gasto no es requisito previo necesario para la aprobación de los expedientes de modificación, sino que

procede la actualización trimestral del informe de intervención de cumplimiento de los objetivos a que se

refiere la Orden HAP2105/2012. Cálculo del que puede derivarse de manera preceptiva la elaboración de un
Plan Económico Financiero por incumplimiento de objetivos.
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Por todo ello, del presente informe se considera necesario dar traslado a la Alcaldía, para que se proceda a

su elevación al pleno de la Corporación para su conocimiento y efectos oportunos.

Tercero. Contenido de la información

La información a suministrar para dar cumplimiento a la obligación de remisión, es parte de la que se recoge

| en el artículo 16 de la Orden HAP/2105/2012, de 1 de octubre, y se ha materializado en los formularios que
m ha diseñado la Subdirección General de Estudios y Financiación de Entidades Locales, cumplimentados a
8 través de la Oficina Virtual antes citada, que no ha recogido el total de la información detallada en el articulo.
•¿ En el tercer trimestre se van a utilizar los mismos formularios y la previsión es de que en el cuarto se
s completaran para detallar la totalidad de información que se recoge en el citado articulo 16.

g, IV. CONCLUSIÓN DEL INFORME DE EVALUACIÓN:

x Con los datos de ejecución presupuestaria existentes a 30 de junio de 2013, y con las estimaciones y cálculos
é realizados en base a los mismos, la ejecución del Presupuesto consolidado de la entidad local, sus
f organismos autónomos y los entes dependientes que prestan servicios o producen bienes no financiados
Sf mayoritariamente con ingresos comerciales, que se incluyen en el Presupuesto General del ejercicio 2013,
Q.

i Cumple con el objetivo de estabilidad presupuestarla, estimándose una capacidad de financiación al
" cierre del ejercicio de 1.069.698,47 €.
<£>

Cumple con el objetivo de regla de gasto, estimándose una diferencia entre el límite de la regia de

gasto y el gasto computable al cierre del ejercicio de 2.971.588,59 €».

¿j El Pleno queda enterado del informe anteriormente transcrito, que ha sido dictaminado por la Comisión
o Informativa de Hacienda y Economía de 19 de septiembre de 2013.

o

2 SERVICIOS MUNICIPALES
o

? 9. SERVICIOS MUNICIPALES. DAR CUENTA DE LA FIRMA DEL CONVENIO SINGULAR DE
§ COLABORACIÓN CON LA DIPUTACIÓN DE VALENCIA PARA LA ACTUACIÓN ADQUISICIÓN DE LA
| BIBLIOTECA PERSONAL DE VICENT ANDRÉS ESTELLÉS (EXPTE. 000233/2013-04.04.08)

I Vista la propuesta del delegado del área, que a continuación se transcribe:

m «Visto el acuerdo adoptado por la Junta de Gobierno Local, en sesión celebrada el día 16 de septiembre de

S 2013, sobre la aprobación del texto del convenio singular de colaboración entre la Diputación Provincial de

5 Valencia y el Ayuntamiento de Burjassot para la actuación «Adquisición de la biblioteca personal de Vicent

Andrés Estellés» cuyo texto se transcribe en el mismo.

É
| Visto que, con fecha 19 de septiembre de 2013, se procedió a la firma del referido convenio,
o

| Por todo ello, se eleva al Pleno la siguiente propuesta de acuerdo:
LLJ

Único. Quedar enterado de la firma con fecha 19 de septiembre de 2013 del convenio singular de
colaboración entre la Diputación Provincial de Valencia y el Ayuntamiento de Burjassot para la actuación

«Adquisición de la biblioteca personal de Vicent Andrés Estellés».

Abierto el turno de intervenciones, se produjeron las siguientes:

El alcalde agradece públicamente al presidente de la Diputación de Valencia que haya hecho posible este

convenio de colaboración, que pondrá a disposición de los investigadores y público en general no solo la

biblioteca personal de Vicent Andrés Estellés, sino también su archivo que incluye numerosos poemas

inéditos. Gracias al apoyo de la Diputación, sin el cual no hubiese sido posible, Burjassot contará con un gran

patrimonio cultural.
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Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno queda enterado de la firma, con fecha 19 de septiembre de

2013, del convenio singular de colaboración entre la Diputación Provincial de Valencia y el Ayuntamiento de

Burjassot para la actuación "Adquisición de la biblioteca personal de Vicent Andrés Estellés"».

El Pleno queda enterado.

10. SERVICIOS MUNICIPALES. PRÓRROGA DEL CONVENIO DE ADHESIÓN AL SISTEMA DE
ADQUISICIÓN CENTRALIZADA DE LA DIPUTACIÓN DE VALENCIA-CENTRAL DE COMPRAS (EXPTE.
000269/2013-04.04.02)

Vista la propuesta del delegado del área, que a continuación se transcribe:

«Dada cuenta del acuerdo adoptado por el Pleno del Ayuntamiento en sesión celebrada el día 23 de

diciembre de 2008, sobre aprobación de la adhesión al sistema de adquisición centralizada, Central de

Compras, y cuyo convenio se suscribió con la Diputación de Valencia con fecha 12 de febrero de 2010 por

una vigencia de cuatro (4) años, a contar desde el día siguiente al de su formalización, y pudiendo

prorrogarse mediante acuerdo expreso por igual periodo de tiempo.

Visto el escrito de la Diputación de Valencia por la que se notifica la oferta de prórroga por cuatro años más

del convenio de adhesión vigente.

Por todo ello, se eleva al Pleno la siguiente propuesta de acuerdo:

Primero. Prorrogar por periodo de cuatro años el convenio de adhesión al sistema de adquisición

centralizada de la Diputación de Valencia, Central de Compras.

Segundo. Facultar a alcalde-presidente para la firma del convenio y de cuantos documentos sean necesarios

a tal fin.

Tercero. Dar traslado a la Diputación de Valencia a los efectos oportunos».

Sin intervenciones, el Pleno, por unanimidad, acuerda aprobar, en sus propios términos, la propuesta

anteriormente transcrita, que ha sido dictaminada por la Comisión Informativa de Servicios Municipales de 19

de septiembre de 2013.

11. SERVICIOS MUNICIPALES. MOCIÓN DEL GRUPO MUNICIPAL DEL PARTIDO POPULAR SOBRE EL
SERVICIO DE RECOGIDA DE MUEBLES Y ENSERES DE LA VÍA PÚBLICA (EXPTE. 000270/2013-
04.04.02)

Vista la propuesta del delegado del área, que a continuación se transcribe:

«Se da cuenta de la moción presentada por el grupo municipal del Partido Popular con fecha 16 de julio de

2013 respecto de la prestación del servicio de recogida de muebles y enseres de la vfa pública, del siguiente

tenor literal:

María Cristina Subiela Escriba, portavoz del grupo municipal del Partido Popular en el Ayuntamiento de

Burjassot, en nombre y representación del mismo, y al amparo del artículo 97 del ROF (RD 2568/86),

presenta para su debate y, en su caso, aprobación por el Pleno de la corporación, la siguiente

MOCIÓN

Mantener el municipio limpio y habitable es un servicio de competencia municipal, encomendada a la

Concejalía de Servicios Municipales del Ayuntamiento de Burjassot, que se encarga de garantizar la limpieza,

el mantenimiento de calles y edificios públicos, o la recogida de residuos y enseres, entre otros, de Burjassot.

El Ayuntamiento de Burjassot publica anualmente una carta de servicios donde, en 2012, se comprometía a

llevar a cabo, textualmente: "Compromiso 33: Recoger los enseres de la vía pública en 24 horas, en días

laborables". En 2013, el compromiso se ha visto "recortado" a la recogida de los enseres en el plazo de una

semana.

PLE núm. 2013000013 de data 24 de setembre de 2013 Página 34



AJUNTAMENT DE BURJASSOT

Los vecinos de Burjassot llevan meses quejándose de este servicio, pues no se está cumpliendo con los

compromisos adquiridos. En las últimas semanas hemos podido comprobar la suciedad, y residuos que se

están acumulando en numerosas calles del municipio, así como trastos, enseres y muebles desechados, que
& pasan los días y continúan en el mismo lugar, sin que sean retirados.

i
t Hemos llegado incluso a ver durante varios días, en medio de una zona tan emblemática y transitada por la
„ ciudadanía de Burjassot, como son las escaleras que conducen al paseo Concepción Arenal, dos sillones de

í los denominados de relax de considerable tamaño, durante los días 9-10-11 y 12 de julio; incomodando y
•3 dificultando el paso de los transeúntes, causando, además, una imagen deplorable de desidia y de abandono
5 para nuestros ciudadanos que pagan sus impuestos y quieren ver su ciudad limpia.

o, Desde el grupo municipal Popular, tanto en el debate del expediente de la Carta de Servicios, como en el de

ce presupuestos, hemos señalado y mostrado nuestro desacuerdo a las reducciones y mermas que ha sufrido

este servicio. Para el mantenimiento de las vías públicas se ha presupuestado este 18.000 € menos que en

2012, y 113.000 € menos que en 2011. Para la recogida se enseres y trastos viejos se presupuestó el año

pasado 72.000C, y para este año la partida presupuestaría es de 0 €.

£ Por todo ello, el Grupo Popular propone al Pleno de la Corporación la adopción de los siguientes

<° ACUERDOS
O

I Primero. Instar al equipo de gobierno, para que de manera inmediata realice un estudio de las verdaderas
m necesidades del municipio, en relación a la retirada de enseres y adopte las medidas oportunas.

o Segundo. Instar al equipo de gobierno a incrementar los días para la inspección y retirada de los enseres de

g la vía publica, mientras se elabore el mencionado estudio, teniendo en cuenta la proximidad de nuestras

S fiestas patronales y que la ciudad ha de lucir en perfectas condiciones.

<j> Tercero. Dar traslado de la presente al tejido asociativo del municipio, y proceder a su difusión en los medios
£ de comunicación municipales."

¿s Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

í Por el grupo Popular, Cristina Subiela explica brevemente el contenido de su moción.

•I
¿ Por el grupo de Esquerra Unida, José Blanco manifiesta que sí que es cierto que hay bastantes muebles y

o enseres para recoger. Que la Carta de Servicios de 2013 dice que se recogerán los viernes de cada semana

5 y aún así se suele recoger más veces a la semana.

_§' Que no cree necesario un servicio de 24 horas puesto que lo que hace falta es concienciarnos todos y

| respetar las normas. Que los kilos de enseres que se recoge directamente, sin aviso, son mucho más que lo

u que se recoge a través de las llamadas de aviso y eso no puede ser, hay que procurar que todo vaya mejor y

i eso se hace entre todos.

ID

Los vecinos deben saber que cuando compran un electrodoméstico están pagando un sobrecoste para que la

empresa que ha vendido el producto nuevo retire el viejo. No sirve de excusa decir que pagamos impuestos

para justificar que en la calle se puede dejar cualquier cosa.

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que nuestro grupo solo manifiesta lo que dicen los

vecinos. Que ustedes hacen recortes y dicen que los vecinos no son cívicos pero son los que tendrán que dar

la cara ante ellos aunque voten en contra de la moción.

Por el grupo de Esquerra Unida, José Blanco manifiesta que la portavoz del Partido Popular le da la vuelta

a las cosas. Reitera que lo que ha dicho en su anterior intervención es que hay que tener cultura y ser

consientes de que las cosas no se puede tirar a la calle.
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Que el Ayuntamiento está para dar explicación a los vecinos, pero hay que tener unas normas, porque no

puede ser que se recojan muebles y enseres por la mañana en una determinada calle y que por la tarde

vuelvan a ver cosas para recoger en ese mismo sitio.

El alcalde manifiesta que, respetando la postura de los diferentes partidos, quiere hacer una llamada a la

actitud cívica de los vecinos y vecinas de Burjassot porque dejar muebles y enseres en la vía pública sin

avisar antes a la Brigada de Obras, es actuar de una forma incívica. La culpa de que haya un trasto en la

calle, si se ha sacado cuando no toca o no se ha avisado a la brigada de obras, es culpa de la persona que lo

deja allí, no del Ayuntamiento.

Que se están haciendo expedientes sancionadores a personas que han sido sorprendidas en el momento en

que estaban abandonando trastos a la vía pública porque están infringiendo la ordenanza de Convivencia

Ciudadana.

Que la Policía Local está actuando en esa línea con medidas muy duras porque se trata de un acto de

incivismo que lo que hace es ensuciar nuestras calles, dar mala imagen y crear problemas entre las

personas.

Finalizado el turno de intervenciones, se somete a votación la propuesta, resultando lo siguiente: diez votos a

favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromís, y 1 EUPV), diez votos en contra (10 PP).

Como el resultado de la votación ha sido de empate, se repite la misma, persistiendo el empate. Para

resolverlo, el alcalde hace uso de su voto de calidad (artículo 100.2 del ROF).

Tras lo cual, el Pleno, por once votos a favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromís, 1 EUPV y 1 alcalde), diez votos en

contra (10 PP), acuerda rechazar la moción del grupo del Partido Popular anteriormente transcrita, que ha

sido dictaminada desfavorablemente por la Comisión Informativa de Servicios Municipales de 19 de

septiembre de 2013.

URBANISMO Y MEDIO AMBIENTE

12. URBANISMO Y MEDIO AMBIENTE. EXPROPIACIÓN DE RESERVA DE APROVECHAMIENTO A FAVOR
DE PROMOCIONES GARAY CABO, SL (EXPTE. 000001/2013-03.13.01)

Vista la propuesta del delegado del área, que a continuación se transcribe:

«Vista el escrito presentado por Rafael Garay Cabo, en representación de Promociones Garay Cabo, SL, en

fecha 31/10/2012, relativo a la reserva de aprovechamiento 130,51 m2, aprobada en la sesión de la Junta de
Gobierno Local de 15/09/2012.

Considerando que se ha superado el plazo de tres años para materializar la reserva de aprovechamiento

establecido en el artículo 186.4 de la Ley 16/2005, de 30 de diciembre, Urbanística Valenciana.

Considerando que ha transcurrido el plazo legalmente establecido para que por los propietarios se inste la

expropiación de sus derechos y la incoación del correspondiente expediente de justiprecio, habiéndose

aportado al efecto la hoja de aprecio en la que se valoran los mismos tomando como referencia la fecha de

iniciación del expediente de justiprecio.

Considerando que la valoración propuesta por el interesado de 65.255 € ha sido informada favorablemente

por los Servicios Técnicos Municipales, en fecha 18/07/2013.

Considerando que la Intervención municipal ha emitido informe favorable a la existencia de crédito suficiente

y adecuado para atender el gasto.

Por todo ello, el concejal que suscribe eleva al Pleno la siguiente propuesta de acuerdo:

Primero. Tener por incoado procedimiento de expropiación forzosa y expediente de justiprecio

correspondiente a la reserva de aprovechamiento de 130,51 m2 a favor de la mercantil Promociones Garay
Cabo, SL.

PLE núm. 2013000013 de data 24 de setembre de 2013 Página 36



O
o

AJUNTAMENT DE BURJASSOT

Segundo. Aprobar el justiprecio de la reserva de aprovechamiento objeto del expediente por importe total de
65.255 €.

S Tercero. Ordenar a la Tesorería municipal el abono de la cantidad aprobada como justiprecio a la mercantil

I Promociones Garay Cabo, SL, con cargo a la cuenta corriente 3159-0049-80-2298730223».

° Sin intervenciones, el Pleno acuerda, por diez votos a favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromís, y 1 EUPV) y diez
1 abstenciones (10 PP), aprobar, en sus propios términos, la propuesta anteriormente transcrita, que ha sido
° dictaminada por la Comisión Informativa de Urbanismo de 19 de septiembre de 2013.

S
¿ Una vez concluido el examen de los asuntos incluidos en el orden del día de la convocatoria, y antes de pasar

ñ al turno de ruegos y preguntas, el alcalde señala que existen dos mociones más por cespacho extraordinario:

5 1a) Aprobación del convenio con la Asociación de Comercio de Burjassot
§ 2a) Renuncia del concejal Jesús Antuña por motivos personales

2 De acuerdo con lo dispuesto en el artículo 91.4 del ROFRJ, se pasa a votar la consideración de la urgencia

u. de los mismos, acordándose por unanimidad y tratándose en el siguiente orden:

I 13. DESPACHO EXTRAORDINARIO

$ HACIENDA Y ECONOMÍA

o E1. RENTAS Y EXACCIONES. CONVENI DE COLABORACIÓN ENTRE EL AYUNTAMIENTO DE
° BURJASSOT I LA ASSOCIACIÓ DE COMERCOS I SERVICIS DE BURJASSOT (EXPTE. 000001/2013-
S 05.COMERCIO)
«

™ Este asunto no figura en el orden del día de este Pleno, aunque ha sido previamente dictaminado por la

¡2 correspondiente comisión informativa. Por ello, de conformidad con lo establecido en el artículo 97.2 y 82.3
§ del RD 2568/1986, de 28 de noviembre, por el que se aprueba el ROF, el Pleno, antes de entrar a debatir

J sobre el mismo, por unanimidad aprueba su inclusión en el orden del día.

| «Vista la propuesta del delegado del área, que a continuación se transcribe:

d Visto el texto del convenio con la Associació de Comerc i Servicis de Burjassot para la potenciación del
comercio y la promoción económica del municipio de Burjassot, que a continuación se transcribe:

! "CONVENI DE COLLABORACIÓ ENTRE L'AJUNTAMENT DE BURJASSOT I L'ASSOCIACIÓ DE
| COMERCOS I SERVÉIS DE BURJASSOT

$ A la ciutat de Burjassot, el de 2013

u REUNITS

D'una banda, Jordi Sebastiá i Talavera (DNI núm. 52 652 168 Q), com a alcalde-president de l'Ajuntament de

Burjassot.

I de l'altra bada, Daniel Gantes Redón (DNI núm. 52 659 862 N), com a president de l'Associació de

Comercos i Servicis de Burjassot.

EXPOSEN

I. Ambdues entitats entenen finalitzat l'anteríor conveni de col-laborado, subscrít l'any 2008, per entendre que

se n'ha exhaurit el contingut, per tal com es planteja un nou escenari local marcat per Tactual situació de crisi

económica, en qué l'aposta per la millora del teixit comercial del municipi es configura com a element

fonamental sobre el qual s'ha de fonamentar el desenvolupament económic.
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II. Ambdues parts teñen com a objectiu comú la potenciado del comer? i la promoció económica del municipi,

dins d'un model productiu modern, innovador i sostenible, bastat en el teixit de les micropimes que integren el

municipi, així com la creació d'oportunitats de negoci que irradien prosperitat, creen ocupado i redunden en la

m¡llora de la qualitat de vida, la qualitat urbana i el foment de l'atractiu de Burjassot.

III. El comerc i altres establiments son l'aparador i la imatge de modernitat de Burjassot. El corriere és una

activitat dinámica i intensament relacionada amb l'urbanisme i la vida ciutadana, dones és un deis elements

principáis que contribueixen a configurar el projecte i la fisonomía de ciutat. L'activitat comercial no és només

una resposta a les necessitats deis consumidors, sino també l'element central de la viabilitat i vitalitat del

centre urbá del municipi. La interacció entre l'activitat comercial i el territori es manifesta en molts aspectes

clau de les competéncies municipals, com per exemple els usos del sol, el tránsit i l'accessibilitat, l'ocupació

local, els impostos o els medi ambient. Tot aixó justifica l'actuació de les administracions publiques en la

gestió deis espais comerciáis i els projectes per al seu desenvolupament.

IV. El suport i foment de l'associacionisme comercial assenta la base necessária per a una col-laborado

eficac en projectes comuns en materia de comerc, de cara a l'obtenció de dades, l'elaboració de documents

técnics i l'intercanvi d'experiéncies que coadjuven a la definido d'estratégies i actuacions de millora del sector

comercial local. A través de la col-laborado publico privada i el suport técnic adequat, es pretén una

ordenado comercial eficient i competitiva al territori municipal.

V. L'Ajuntament de Burjassot i l'Associació de Comergos i Servéis de Burjassot ja fa anys que duen a terme

diverses activitats de dinamització i promoció del comerg, en particular, i del sector tercian en general, i

coincideixen en la necessitat de donar un nou impuls a aqüestes iniciatives mitjangant la professionalització i

els desenvolupament deis servéis i de les actuacions comuns i la formalització de la relació jurídica entre

ambdues entitats a través de la subscripció d'aquest conveni, renovant així el conveni subscrit al juliol de

2008.

VI. Totes dues reconeixen la necessitat de confecció, manteniment i seguiment d'una planificado participativa

de l'actuació comercial, establint uns cañáis de diáleg permanent i realitzant propostes sobre les estratégies i

inversions a desenvolupar en materia de promoció i urbanisme comercial.

En virtut del que s'ha exposat, ambdues parts celebren aquest conveni de col-laboració mitjangant el qual

ACORDEN

Primer. Dissenyar, planificar, executar i supervisar campanyes i accions promocionals conjuntes que

dinamitzen el xicotet comerc de la ciutat, donant a conéixer la seua oferta comercial i de servéis.

Segon. Potenciar les zones comerciáis urbanes en qué es basa Particulado del territori de la localitat,

afavorint-ne la consolidado com a funció de centralitat urbana.

Tercer. Treballar conjuntament l'Ajuntament de Burjassot -a través de CEMEF, SLU, empresa pública

municipal que té encarregada la gestió de la promoció económica local- i l'Associació de Comergos i Servicis

de Burjassot perqué els esdeveniments i promocions revertisquen cada vegada mes en l'estructura deis

establiments permanents, reemplagant gradualment les actuacions que tinguen una incidencia només

efímera, amb criteris d'austeritat i d'eficiéncia de la despesa

Quart. Anualment, l'Ajuntament de Burjassot, a través de CEMEF, SLU, empresa pública municipal que té

encarregada la gestió de la promoció económica del municipi, amb l'Associació de Comercos i Servicis de

Burjassot, han d'elaborar conjuntament un programa anual d'actuacions de promoció local a desenvolupar al

municipi.

Cinqué. L'Ajuntament de Burjassot, amb l'objectiu d'afavorir el desenvolupament d'aquest acord, convé a

subvencionar l'Associació de Comergos i Servicis de Burjassot amb la quantitat de 20.000 euros per exercici

durant el període previst en aquest conveni, subvenció nominal inclosa en les bases d'execució del

Pressupost General Municipal de l'Ajuntament de Burjassot.

Per aixó, l'Associació de Comergos i Servicis de Burjassot es compromet a justificar la despesa de

l'esmentada aportado mitjangant la presentació definitiva de factures una vegada les actuacions objecte del

programa anual d'actuació hagen tingut lloc.
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Sisé. L'Associació de Comergos i Servicis de Burjassot col-laborará amb l'Ajuntament de Burjassot en totes

aquellos actuacions en qué li ho requerisca, com ara:

1. L'actualització de dades del comen; associat.

fe 2. L'execució de campanyes d'animació comercial.

g 3. La planificado conjunta amb CEMEF, SLU -empresa pública municipal que té encarregada la gestió

| de la promoció económica local- del programa anual d'actuacions.
° 4. L'esment de la participado i del patrocini de l'Ajuntament de Burjassot i de CEMEF, SLU, en
í qualsevol acció de comunicado i publicitat.
-> 5. La promoció de l'ús del valencia en el marc del Reglament de Normalització del Valencia de

I Burjassot.
je 6. Promoure entre els seus associats la utilització preferent del Servei de Promoció d'Ocupació i
á Formació de CEMEF, SLU, com a eina de selecció de recursos humans i de formado per ais seus

cr associats.

5 7. A mes de la participado que es puga requerir en moments determinats d'acord amb els temes a

§ tractar, el seguiment d'estudis, l'impuls de nous projectes i, en general en totes les altres qüestions en
| qué caiga la seua col-laboració.

Seté. Aquest conveni, que ha de ser elevat al Pie de l'Ajuntament perqué el ratifique, produirá efectes a partir

del dia 1 de gener de 2013 i tindrá una vigencia anual, amb prórroga tácita per un altre període igual, fins a un

máxim de quatre anys en total, llevat de denuncia expressa anterior per alguna de les parts.

o

m En prava de conformitat, subscriuen aquest conveni en dos exemplars, all lloc i en la data ut supra.
(O

I Jordi Sebastiá i Talavera Daniel Gantes Redón

o Acalde-President President de l'Associació de

| Comergos i Servéis de Burjassot".
ID

« Visto el Informe de Intervención de fecha 18 de Septiembre de 2013 con número de operación 201300027029

«jj y RC 000328 con cargo al programa 431.48000 por un importe de VEINTE Mil Euros (20.000.-€) Convenio
,2 Asociación de Corriere i Servéis de Burjassot.

& Visto el informe de Secretaría n° 41/2013, de fecha 23 de septiembre de 2013.

?
o Visto el informe de Intervención n° 113/2013, de fiscalización limitada previa, de fecha 23 de septiembre de

| 2013.

o Por todo ello, eleva al Pleno la siguiente propuesta de acuerdo:

Z Primero. Aprobar el convenio entre el Ayuntamiento de Burjassot y la Associcació de Comeré i Servicis de

jg~ Burjasot para la potenciación del comercio y la promoción económica del municipio de Burjassot, cuyo

s importe global asciende a la cantidad de veinte mil euros (20.000,00 €).
(O

Segundo. Financiar dicho convenio con cargo a la partida 431.48000 Convenio Asociación de Comerciantes

de Burjassot (RC2013000328).

Tercero. Facultar al alcalde-presidente para la firma del convenio y de cuantos documentos sean necesarios

para la tramitación.

Cuarto. Proceder al pago de diez mil euros (10.000,00 €) y, una vez justificados, éstos liquidar el total del

convenio de este año».

Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

Por el grupo Popular, Sonia Casaus manifiesta que este convenio ha sido acordado por ambas partes y por

lo tanto el Partido Popular también lo va a apoyar pero matizando algunas cosas. Pide que se corrija la
denominación de la asociación pues a veces pone 'servéis' y es 'servicis'.
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Que respecto al Consejo Local de Comercio pide que se utilice y opina que este tema se debería haber

tratado allí y haber hecho participes a todos los grupos municipales.

Que algunos acuerdos son contradictorios con lo que dicen los Estatutos sobre el funcionamiento del Consejo

Local de Comercio. Por ejemplo, el acuerdo cuarto dice que el Ayuntamiento a través de CEMEF planificará

junto con la Asociación la programación anual de acciones comerciales. Sin embargo las asociaciones, en las

reuniones del Consejo Local, se quejan de la desprogramación que hay, pues por una parte actúa la

concejalía de Comercio y Promoción Económica a través de CEMEF y las asociaciones de Comerciantes y

por otra parte va la concejalía de Mercados junto con la asociación del Mercado.

El Partido Popular considera que debería estar cohesionada esa programación y debería haberse tenido en

cuenta en este convenio.

Que este convenio sufre un drástico recorte de un 70% y además no contempla nada sobre la problemático

de uno de los ejes comerciales más importantes como es el de la calle Jorge Juan.

Por el grupo Bloc-Compromís, Emill Altur contesta a la Sra. Casaus que podía haber aportado alguna idea

con anterioridad a esta sesión, pero que de todas formas tendrá en cuenta las que ha expuesto con

anterioridad para el próximo convenio.

Que el Consejo Local de Comercio es el que más se utiliza en este ayuntamiento y en cuanto a los recortes

efectuados, fueron aprobados y consensuados por todos los comerciantes tras una reunión que se mantuvo

con ellos. Esa es la diferencia. Y puestos a decirlo todo, también aceptaron que la encomienda de Promoción

Económica se aumentara respecto al año anterior en 80.000 euros.

Por el grupo Socialista, Olga Camps manifiesta que sobre la posible discrepancia que ha insinuado la

concejala del Partido Popular, Sonia Casaus, entre la concejalía de Comercio y la de Mercados es

absolutamente falsa. La concejalía de Mercados era perfectamente conocedora del convenio suscrito entre

CODEMER y el ayuntamiento, al igual que en su momento era perfectamente conocedora del convenio que

se suscriba entre las asociaciones de Mercados y mercado Ambulante con el ayuntamiento, por supuesto con

la intervención de CEMEF, que para eso lleva promoción económica y también colabora con esta concejalía

de Mercados.

Por el grupo Popular, Sonia Casaus manifiesta que no ha dicho que no se reuniera el Consejo Local de

Comercio sino que no se traten en él los temas importantes, que el concejal de Promoción Económica por

una parte y la concejala de Comercio por otra, se reúnan de manera conjunta y lleguen juntos a un acuerdo.

Que han habido quejas en las asociaciones por haberse planificado cosas desde un área determinada sin

que la asociación de Comerciantes se haya enterado. Que este convenio es similar al del año 2008 y no han

tenido en cuenta el panorama actual, tenemos un Consejo Local de Comercio que se podía haber incluido en

el convenio y haber mejorado su contenido.

Por último, se solicita pedir que todas las compras que se efectúen por parte del Ayuntamiento o del IMCJB

se realicen en el comercio local, que es muy completo, variado y de calidad.

Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno, por unanimidad, acuerda aprobar en sus propios términos la

propuesta anteriormente transcrita que ha sido dictaminada por la Comisión Informativa de Hacienda y

Economía de 24 de septiembre de 2013.

SECRETARÍA

E2. SECRETARÍA. ESCRITO DE RENUNCIA A LA CONDICIÓN DE CONCEJAL DE ESTE AYUNTAMIENTO
PRESENTADO POR JESÚS ANTUÑA HIGUERAS (EXPTE. 000123/2013-00)

Vista la propuesta del delegado del área, que a continuación se transcribe:

«Visto el escrito de fecha 24 de septiembre de 2013 de Jesús Antuña Higueras (DNI n« 73 770 969 X),

concejal del Ayuntamiento de Burjassot por el Partido Popular (PP), en el que presenta su renuncia al cargo

concejal debido a motivos estrictamente personales sobrevenidos, que requieren su atención y le dificultan

sobremanera compatibilizar con normalidad su tiempo con el que requiere la actividad política.

PLE núm. 2013000013 de data 24 de setembre de 2013 Página 40



rt

m

AJUNTAMENT DE BURJASSOT

Visto que en las elecciones locales celebradas el 22 de mayo de 2011, la candidatura del Partido Popular
(PP) en el municipio de Burjassot (Valencia), el siguiente concejal en el orden de colocación, a partir del
último electo, es José Manuel Molíns Peñalver, según aparece en el edicto de la Junta Electoral de Zona de
Valencia, sobre la proclamación de candidaturas en las citadas elecciones, publicado en el Boletín Oficial de
ia Provincia de Valencia n9 97, del dfa 26 de abril de 2012.

Considerando lo dispuesto en el artículo 9.4 del RD 2568/1986, de 28 de noviembre pro el que se aprueba el

Reglamento de Organización, Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades Locales, según el cual la
renuncia es una de las causas por las que se puede perder la condición de concejal.

De conformidad con establecido tanto en el artículo 182 de la Ley orgánica 5/1985, de 19 de junio, del
Régimen Electoral General, referente al procedimiento a seguir en el caso de fallecimiento, incapacidad o
renuncia de un concejal, como en la Instrucción de 10 de julio de 2003, de la Junta Electoral Central, sobre la

sustitución de cargos representativos locales.

I Por todo ello, propone al Pleno del Ayuntamiento la adopción del siguiente acuerdo:

ü Primero. Tomar conocimiento de la renuncia al cargo de concejal del Ayuntamiento de Burjassot, presentada
^ por Jesús Antuña Higueras, hasta ahora concejal electo por el Partido Popular (PP).
(D

CT

° Segundo. Remitir certificado del acuerdo adoptado a la Junta Electoral Central, a los efectos de que expida la

m credencial del siguiente candidato, José Manuel Molíns Peñalver, a quien corresponde cubrir la vacante

8 atendiendo a su orden de colocación en la candidatura presentada por el Partido Popular (PP) en este
¿5 municipio en las elecciones locales celebradas el 22 de mayo de 2011.

g

tn Finalizado el turno de intervenciones, el Pleno del Ayuntamiento, acuerda quedar enterado de la propuesta

S anteriormente transcrita sobre la renuncia al cargo de concejal presentado por Jesús Antuña Higueras.

« Por el grupo Popular, Jesús Antuña toma la palabra para explicar los motivos de su renuncia al cargo como

i® concejal de este ayuntamiento por motivos estrictamente personales y añade que ha sido un orgullo formar

§ parte del grupo de la oposición pero también de los veintiún concejales que forman el ayuntamiento de

& Burjassot. Agradece a su grupo que haya contado con él para que apareciera en las listas electorales

]> pasadas, a su portavoz, Cristina Subiela, por la confianza depositada en él y a sus compañeros por la
g comprensión que están teniendo y pide que se acepte su dimisión y que como vecino de Burjassot estará

.3 siempre vigilando. Termina su intervención dando las gracias a todos.

El alcalde manifiesta que la política y el servicio a los ciudadanos no se ejerce solamente a través de un

cargo y sabe que Jesús seguirá haciendo siempre, mientras pueda, ese servicio cívico y esa vocación que le

había traído a estar con nosotros y que ha sido un placer tenerlo como concejal en este ayuntamiento.

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que las gracias hay que dárselas a Jesús por su lealtad y

por acompañarlos durante dos años. Que es un gesto muy leal y muy responsable por su parte, no solo con

el grupo sino con los vecinos, adoptar esta postura, cuando no se puede ejercer sus funciones por las

circunstancias que sean y a pesar de le hayamos pedido que no se fuera. Decirle que es grande y resaltar su

elegancia y lealtad. Seguiremos siempre siendo compañeros y le desea lo mejor.

Por el grupo Socialista, Rafa Garda, manifiesta que ha sido un placer haber compartido con Jesús este
tiempo, aunque haya sido en partidos diferentes. Que es muy digno por parte de un político dimitir, si

considera que por circunstancias, en este caso personales, no pueda atender su responsabilidad institucional.
Es un paso duro que le honra y desea que los proyectos e iniciativas que tenga desde este momento le vayan

muy bien.

Por el grupo Bloc-Compromfs, Emili Altur manifiesta que desde su grupo tiene todo el cariño y toda la

estima y que los motivos que le han llevado a tomar esta decisión le enorgullecen como persona.

El Pleno que enterado.
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14. RUEGOS Y PREGUNTAS

-Por el grupo Popular, Cristina Subiela formuló los siguientes:

1. Reitera las preguntas formuladas en el Pleno ordinario de junio de 2013, sobre un funcionario

que trabaja como peón jardinero en este Ayuntamiento desde 1999, que ha solicitado la

adecuación de sus tareas o la reubicación en otro puesto.

2. Ruega que se explique el asunto relacionado con la sentencia del Juzgado de Primera

Instancia e Instrucción de Paterna en la que se desestima la demanda formulada por este

Ayuntamiento de la cual se dio cuenta en la Junta de Gobierno de 29 de julio de 2013.

3. ¿Qué criterios se sigue para dar cuenta en el Pleno de algunas sentencias y de otras no?

•Por el grupo Popular, Sonia Casaus formuló los siguientes:

1. Reitera la pregunta formulada en el Pleno ordinario de julio de 2013 sobre el contrato de

Mejora de Movilidad y Alumbrado Público en el que el importe de la certificación es de 0

euros.

2. Reitera la pregunta formulada en el Pleno ordinario de julio de 2013 sobre posibles contratos

con el Sr. Castañer, exgerente de Burjatec, SL, y comunica el nombre de la empresa a la que

supuestamente pertenecen los servicios contratados y que se denomina BEE.

3. Ruega que se contesten las preguntas formuladas en plenos pasados.

4. ¿Qué formación tiene el funcionario que se ha nombrado por Decreto de 29 de julio para
ejercer las funciones de Tesorería en el IMCJB y si está cualificado para ejercer dicho cargo?

5. ¿Se ha arreglado la cornisa de la fachada del Ayuntamiento?

6. Se ha dicho en este Pleno por el portavoz socialista que piezas de una caldera del Colegio

Público Villar Palasí se han tenido que comprar en Palma de Mallorca porque eran muy

antiguas y hemos visto que el IMCJB ha encargado folletos a imprentas de Zaragoza y

Barcelona. ¿Tienen los comercios de Burjassot sus maquinarias muy viejas y se tiene que
pedir a estas ciudades?

Respuestas dadas a algunos de los ruegos y preguntas formulados

•El alcalde responde a la tercera cuestión formulada por la concejala del Partido Popular, Sonia Casaus,

manifestando que se preocupará para que a los concejales del Partido Popular les lleguen las respuestas lo
antes posible pero que a veces se reiteran preguntas que ya han sido contestadas.

-El concejal del área de Hacienda, Emili Altur responde a la segunda cuestión formulada por la concejala
del Partido Popular, Sonia Casaus, manifestando que con este señor, relacionado con la empresa pública
Burjatec, se ha querellado criminalmente y que mañana averiguará si hay algún contrato o pago a
proveedores a esa empresa y a primera hora tendrá la respuesta.

•El concejal del área de Gobernación, Rafa García, responde:

1. A la cuarta cuestión formulada por la concejala del Partido Popular, Sonia Casaus, manifestando que
las funciones de Tesorería de el IMCJB están delegadas en una funcionaría que tiene la titulación que
corresponde.

2. A la primera cuestión formulada por la portavoz del Partido Popular, Cristina Subiela, manifestando
haber recibido en el día de hoy el informe, que procede a leer y espera que con esto quede
suficientemente clara la respuesta:

«En 2011 fue su última revisión médica realizada por la Mutua, existe informe clasificándole apto
con limitaciones para la realización de su trabajo habitual de peón jardinero, identificando una
serie de limitaciones y trabajos que no puede realizar. Este resultado fue notificado al interesado
y a los mandos de la Brigada de Obras a los efectos de la asignación correcta de tareas. No se
ha recibido en este Ayuntamiento ningún informe de la Inspección de Trabajo referido a este
trabajador. Este trabajador coge la baja por incapacidad laboral el 3 de julio de 2012, hasta la
fecha, es decir todavía no se ha incorporado. Estando de baja el trabajador solicitó con fecha de
29 de enero de 2013, cambiar al puesto de conserje del colegio Miguel Bordonau. El trabajador
es peón de la Administración Especial y el puesto de conserje está clasificado como conserje y
de la Administración General, las funciones y clasificaciones no son iguales. El trabajador agotó
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con fecha 2 de julio de 2013 la duración máxima de 365 días y el Instituto Nacional de la

Seguridad Social le reconoció una prórroga por un plazo máximo de 180 días, por lo que a partir

de esta fecha él cobra directamente de la Seguridad Social. No es posible realizar una revisión de

vigilancia de la salud por parte de la Mutua a los trabajadores que estén de baja ya que

obviamente mientras estén de baja no están en condiciones de trabajar. No obstante, a él igual

que a todos los trabajadores que estén de baja de larga duración, cuando se reincorpore a su

puesto de trabajo a! darle el alta su médico de cabecera !e mandaremos a realizar [a

correspondiente vigilancia de la salud y actuaremos según el informe médico emitido. Por todo lo

anteriormente expuesto hay que esperar hasta que el trabajador se reincorpore a su puesto de

trabajo y pase después la vigilancia de salud y el médico de la Mutua emita informe para poder

evaluar la situación».

Y no habiendo otros asuntos a tratar, el presidente levanta la sesión, de la cual, como secretario certifico y

firmo junto con el alcalde.

El

Visto bueno

El
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